
w► in  Shea from Ilarold Weisberg JFK assassination records appeals, 4/3/79 
New Orleans and IBIHQ; Privacy Act appeals; 

It has been some time since I received what New Orleans Field Office records -have 

been privided in C.A. 7860420. I went over them as soon as it was possible, which was not 

very long after receipt, indicating those of which I wanted copies for my subject files 

and for appeals. Thtireafter much of my time was taken by checking out and resP044444 to 
false, deceptive and misleading affidavits an FBI spocialit7 but alas, not Tr 

as not possible for me to return to these Y.O. copies anti4gir 

day before yesterday. During the past few days I have also reviewed some FBIRQ records 

based on which I also appeal denials, In most cases copies will be attached. 

In general the searching and irocessing of these records reflects the traAitioaal 

FBI mind—set, that FOIA is a withholding rather than a disclo4mW; statute. ThOie - 

oil i D444  *t 
d Capriciousness. Some is of what the FBI itself testified 

'4,01i also disclosed in these same records. Soma is what the Fal agreed for 

ommission to publish. Some  is of what is and always hdd been-  readily  available4  the 

ational Archives. The content of nawspapars and books also is Withheld.. FBI napes are 

thheld willy,ally while they are also disclosed. There IS false claim to evitifiv, 

Source or confidentiality of informant. Misuse of (b)(7),(C) and (D) is extenakm4xpl. 

most if not all instances without need of justification. (I will identify enokigh to 
,make this point.) There is  disclosure of what thereafter is withixiid and is vele744t,  
as notes made and files searched. 

The withholdings are so extensive and in some cases adept that nowhere in t 

Orleans files are the special Garrison files . disclosed. Not even their existe4901014ieh 
.learned froi Other records. There are Garrison intecepts nOt,Wwied,  e°1k4111144e  

_ :that have been,disclosed to me in several waye.prior to the ,prssing 	t0004021044-w ‘  

e is in G.A.75-1996.) I'll be surprised if there are no reds relevant..  

request within those Garrison files, one of which is anrii;0 $*10. (I willjiveviAlm attached 
plain several/records relevant  to my Pi requ#st and not'Provlided under 

At the same time there is disclosure of what is withheigi- rroa all other tsrOhes 

an FBI mono 

totally unneceesary and unjustified withholding throughout. Sane is mere arbiONOARPW' 



recall in all other cases, such as how indices are searched as well as the existence .of 

files on persons whose Mailer, were searched through the indices. (The Fla does not withhold. 

where it does not agree with the political views of those Mom whose names are searched. 

For them !there is no concern over privacy. Yerin other cases it claims the need to 

withhold existence of a file even when it discloses the names.) 

The FBI provided information to the Attorney uencral relating to Clay Shaw that Is 

not provided or even referred to. The information was later alleged to have been:in-

accurate and was apologized for in an official statement also not included or even re- 

ferred to. (Garrison had Clay Shaw charged with conspiracy to kill JFK 

and Lee Harvey Oswald.) 

with David Ferrie 

The FBI also provided records to private persons, including commercial investigators. 
1 
that it has not provided in this case. Ny knowledge comes from copies  in my poseessiam 

from the FBI but from the files of these commercial investigative services with:sham the 

FBI has its own traditional relationships and deals. I cite one illustratida inkormation 

On and relating to the late David Perrie. 

(as a muter of fact during the days of the Garrison fiasco there were anti-Garrison 

etings in the FBI NO FO. Virtually parties. These included Ferrie and the press. There 

is no indication'of this in the records provided. Some df those present made notes I have. 

The extent of the anti-Garrison opertion is indicated 	a few of these New Orleeins 

records. One has to do with special overtime work by large numbers of employees. The FBI 

also had at least one inside source I've made no effort to identify. 
to 

There are virtually no records relating/the so-called "critics" who were in 

Orleans,including me. I am certain that the FBI assumed I was in uarrisonts pocket, 

which is not the case at all. This general attitude continued to the time of the Shaw 

trial when despite its extensive coverage the R6I does not provide the pub 	ed 

information that I sat at the counsel table. In fact I was never in that court room and 

left New Orleans befori: trial began. I never laid eyes on Shaw. 

I did Speak to a number of informers and sources, which is not:reflected in 
0111. 

the records provided. (One instance was uader. PA.1 

However, 



How the FBI has its information filed is not :my concern. Limiting search to its 

so—called Oswald and administrative/investigative oir100 and 89 files automatically. 

excluded information that is relevant and that the FBI knew and knows it has. 

The existence of indices by means of which compliance could have been effected is 

disclosed in the records 1  have. aft 00'4. 711414144441- 
(401'644:J1 	

74-401:4. There is no reflection In he records provided of historical—case 

1214=1114-4411121;)  ino angs that are not normally justified. The clear intent is 

withhold, not to disclose historically important information. Adequate 

attached together with the proof that the withheLd information was public  domain... 

While on the one hand the FBI withheld even from the Warren Commission, oich.  
ilreflects a desire to continuo to withold on the other hand, whatever the lega4py 9., 

41ropriety of. its Garrison interest heves accusing it of everything under 

no longer certain wheth6r he made more accusations against the :FBI than the (I4 butt hi 

accusations were many against both. 

-lie the FBI withholds the public domain by referral to the CIA and the, names 'of' 

I supervisory personnel and others it discloses .the name of the CIA' "field office" 

ief in NO. while sipultaneously swearing to federal courts that it is forbidders to 

e such disclosures.) 

There having been no federal law violation at.t—e time the President was killed 

NO FO decided to make it an assaulting a federal officer case, this the 89 file, 

The first Serial in this file discloses that Sks were instricted to make notes that 

have not been provided. The claims to privacy are not justified and the information to a iF 
• 

extent is public, including in Warren Commissicalecords. There is incogistency 
kij in disclosing aiid withholding laOgerprint information on the same page. 

The Indices Search Slip referred to in Serial 35 is not provided. I believe the phone 

company souree is also disclosed while here withheld„OfortirearPh 	444.- i04444614  

Serial 50 is the kind of information that does not meet standards for 7D and the 

name is public in any event, beginning with FBI records never withheld. This iP hardly 

full and complete account of what this man, known to me, told the NO FO if imAkot he sli4.06, 



directly to the SAC, which I am inclined to dbubt. Much other information about .him is 
• • 

withheld. lie is "Ricardo" Davis, whose name is Richard Rudolph. I have had several long 

conversations with him on his initiative after he read one of my books and phoned me. He 

is titd.te a Aber. 162 had then movu(1 to Houston. he was involVed in several FBI investi-
gations that are historically important in this case and are in part in records.aVailable 

at the ,tirchivcs, if not reflected at all in the records. He ran a new OrleanSracket, 

an anti-L'astro so-called training camp on he north side of Lake Pontchartrain. It was 

a means of getting money. He broke th, camp up when w::.rned by federal officials after a 

nearby one was forced to be raided by the FBI, oraiEuhich there also is no reflection 

ln the records provided, althouh it was in the newspapers and connected with high Mafia 
A-  in% u4/ 

types. (ii==iimut,tais became an integral part of the War on investigation and conclusions, 
*7144 44444,  

4 	1, 
Davis on .what she de scribed as a very wild trip over shell roads to alert Davis' gan.E; to 

h 40s, scram. Two FBI sources named Carlos Bringuier and Carlos 4;i.liroga MOAd Let those men out 

4. the flew Orleans area! 	not reflected in the records provided. For is the report 

of the Louisiana stalx police, which '.':ithout doubt gsec its report to the FBI. The inVestie. 

cation was by the. Baton Rouge Barracks, not the. nearby St. Tammany Parish barracks. Pictures 

also were taken by the police authorities. I had good sources in two of them outside 
J' 

Orleans firish and have a set of pictures of that camp. ilformation from the State Police 

is indicated as withheld, I believe 	 One 	Trosclair. There are 
• 

other records in which Davis name is withhled in these so-called historical case releases 

where it was not withheld by the FBI in 1965, before there was a FOIA. 
51, 

tOW  Serial 	whether or not orainarily properly, as I believe not, withhoh the 

name of a postal inspector. his name is in the available Commission :records and was the 

subject of published testimony. 
a 

Whether or not there is today a real b1 claim possible for Serial 77 and whether or 
not it was legitimately b1 at tie time the record was made it is apparent that there is 

reasonably segregable information in the obliterated paragraph on page 1. If nothing else 

I found the man whose 

repott of carelessness faith explosives led to the FBI raid and the girl friend who accompanied 



it is the identification of Clark, who then was ASA.C, There is no indication that this 

(and the other bl records) was classified prior to my information requests. The harms 
dated classification is 9/78. 4 

I have the same questions relating to Serial 79 in which Clark is identified. 

Serial 84 is another of the records withholding Ricardo Davis. 
(aw/ hasirfr)  

FBI withheld the interview - report referred to: I'd like to see how graphically Davis 

the FBI * about how ha identified those he regarded as the right people,fortheJleW 

York City police horses to trample..Or whether he told it all about his "CaMpl:and- itb:  

breakup and its importance in establishing what can be interpreted as an OsWald 

The name written on the bottom of the record is not that of either of the SAs whose 

reports are of less than an investigation of the Davis camp, connectedwith theis°— 

called Christian Demtcratic Movement or CDH. I'm also interested if he gave the FBI a. name 

that a decade later became well known, Jack Caulfield, as I believe he might have. Yes, 

'Watergate Caulfield. bittt's 14.014  w rat #14-  N IPZ)  " 

Serial 95 is of interest for more than a claim to bl When the rest of the rec9rd- 
indicates no logical baSis for the claim. I'm attaching the first two les only 

hologiest'both of2ici and originating with the FBI, relate to this record.,: 140 
is00,14ei ft-Mt 

is not complete, as.ia not indicating the other Fbrrie records the FBI had and 

not stating how it came that Voebel "advised he knew osaikur in junior high, where they 

were indecd. friends. There should be a prior record and other related records. Important 

on page 2 ed probably a point at which the record was censored in its 1000000009. is the 

first sentence/of the 'J'irst fall para:raph, that "h, and OSWALD were members of the Civil 

Air Patrol with Captain DAVE FER2TR." 

I- have to enter a guilty plea to having been the one who brought the Ferrie name to 

public attention. I cannot asflume responsibility for the mythologies that followed. They 

i 	wksb. are a natural 'consequence 	(improper of japer official suppressions and misrepresent akons 

extended even to the: censoring of the published Warren Commission 	' 
1-""t7cn1.01  

214/41Pivssid141— transcripts. Thes.77.0,-gar=ith the FBI, 	rere congenial to its and the Commission's 

preconceptions. 



It was pretended that Oswald was not a member of the CAP and that Ferris then had 

no connection with it. The FBI has the same picture I have of Oswald in his CAP uniform* 

It had and for years withheld without sanction in the Act or regulations much otber to0 
relevant information. It still withholds records it must have that obtained indirectlY 

14-A from its sources, including membership lists. Of the possible dxplanations for this in 

addition to the foregoing connection with Ferrie 	tke fact that an FBI source recruited"  
both Voebel and Oswald into the CAP. He was an FBI source as a member of the New Orleans 

l'olice Department vice squad. Be was also a schoolmate of bbith. He is l'rederick S. Olgul-

livan. He lied under oath about Ferrie in Commission deposition, which is at :the censored 
art. Relevant recoeds are amor5 the very few compliances with my requests of the .1)epart-

dent during the Mitchell-Kleindienst FOIA regime. Examination of those records d4scloses 
Ano basis for the years of withholding other than suppression of what officialdom wanted. 

suppress. Your own examination, of the FBI's set or mine, will estalisthis. 

Another mythology is that one Jack S. Martin, whose right name I think is 3 

is. responsible for the disclosure to Garrison of an alleged Ferrie-Oswald connection. 

This is not true although it dates to the time of the assassination. What this November 25 

record (after Fercie's arrest) does not disclose is the November 22 diSclosuree V 1Toebel 
on New Orleans TV. I doubt that for three days after the TV broadcast the FBI had.no 
record. here appears to be involved from my personal investigations.O'Bullivan.had other 

and laterrinvolvements. 

Phillip Geraci IIlas present when Odwald went to the store of one Carlos Bringuier, 

f 
who picked the fight with Oswald that led to all the attention Oswald received in New 

Old  A 	0 
Orleans and proof of which he took to Mexico allegedly to establish imis pro-Castro credentiallak; 

c Mitt He manufactured others by; a "Fair Play for tuba Committee" of his owns 	 (an 
area of FBI withholding in records I'll come to later). This an area of much 15riag, begin-

/ling with the FBI and extending to the alteration of the transcript of Geracits Commission 

deposition, the typescript of which I have. Bringuier lied. The also-knowing Secret Service 

content itself with silence while presenting proof of the lying to the COMIASSiOn4 This 
pal  relates to the raid referred to above with Davis, used by Bringuier to to his first 



1. If these and other record to which I refer in this wanner are in disoloeWWQ 

records they are beyond retrieval because of the FBI's on "pretionelY Peoes 

mechanism and lack of adequate worksheet description. 

2. Martin was a NO FO source, for Regis Kennedy I know, whether or not for"" 

other SAG. 

3. With his chum Bill Dwyer, whose mother I interviewed. No reference to either is 

in the NO FO records. The earliest in the Commission records, from 89-69, is dated 

11/29/63. All three Geracis told me the FBI was there much earlier..Nayte it was another 

friend, Vance Blalock, I've forgottevmdd am not checking. Bringuier then managed 
Roca. 

Casa dila. Later he moved a few doors and to the name Casa Cuba .  



meetinL; ,Jith and alleged suspicion of Oswald. (Bringuier was an FBI and CIA source#. 

It may help to recall his nickname among fellow anti-Castros, El Es4upides, which I'm 

told means not stupid but The Stupidity.) 
CSe N4111) 	 Oitalud The Exchange Alley in the Voebel reportil Was behind the street on which 3ringui 

Eychas I AP 
hqd his store. 	- DJ.; wiere Oswald lived when in junior high. 

The FBI found Geraci, interviewed him, his parents and others and provided hiM to 

the Commission. it also interviewed Bringuier and others often on the same matters.,  

Bringuier's false cover story, protected by the FBI and the Oemmiesion and Iv tuk 

iterations of the typescript, is that he 4st met Oswald when Geraci was first. in his 

store immediately after the 7/31/63 FBI raid on the anti-Castro explosives in St*Tf4Mnivy 

Fgrish, which was reported in the New Orleans papers. Bringuier dated this at 4414st2. and 

5 at different times but never before the raid. In actuality it was in May or June with 

no connection with the FBI's raids 

(Follolling this raid there was further hardening of national policy against dangerous 

anti-Castro activities.) 

From my own inquiries I was familiar with Geraci's history, including the Jefferson 

Phrish juvenile record ah,1 report by a sergeant whose name I recall as Bourne. (I'm not 

searching old records.) A 4.44-days friend of Geraci was a narcfink and a source for me. 
Sitar, oathst- 	 C14.444111°1144  W114-  A14444  She figures slightly in 4111. fecords, -1.111200.111041111111Maii. Itine4- 10000ascrivrefia 

k5:-/  imois is without question and doubly confirmed. 

My other sources include both of Geraci's parents before his father was killed when 

the on was in VN, than Geraci, interviewed along with his motherat my request in the 

presence of the family lawyer because I wanted to protect this very vulnerable young man. 

had been subpoenaed by Garrison and had ignored the subpoena 'when the Red Gross returned 

him to the U.S. I was able to make a deal with -bite Garrison office to forget the subpoena 

if the kid talked to me and I told them anything relevant. The interview was taped with 

the family lawyer controlling the mike switch, at my swzgestion, I have the tam. 

What follows is fact' to which I prtend no meaning even though I sec meaning in its. 

I also taped the interview with the parents and played it back to them before I left. 



4. I recall no reference to the raid in the NO go records. It was included it the 
investigation. 

5. Because in this I am alleging lying and misrepresentation and withholding and motive 

d,) for withholding I have located and attach 62-109060-6593, Some of it and the attachipent is 
fit true, some false. Turner's story is fabrication, with some limited contact with 
reality: she wrote Geraci for me to tell him I believed I could avoid his being called 

before the grand jury. And I did. 

Both Bringuier and the FBI forgot their earlier misrepresentations about the first 

Oswald-Bringuier contact. Bringuier disclosed this about the middle of page 2 of the 

enclosure:"Bringuier related that he Lataa saw Geraci on August 5, 1963"(emPhasis added) 

Despite this the attachment closes with the FBI's re-iteration of the August 5 useti4g 

0111Y. 

In this. record the FBI is covering up for Bringuier. The Borne report was :MilY original 

source of the homosexual assault on Geraci. It accounts in full for the incidentr.frew 

Tp;per's meeting Geraci when he returned from running away from home to taking him  to 

guier and includes Bringuier's arranging for Geraci to stay where he was assaulted:, 

The NO report does not represent that it has no informatiam on Turner+ Only no 

.infOrmation it interpsets as derogatory. 

Routing of a copy to uston for no apparent reason is interesting because Turner 

had a Houston past, a more spectacular one subsequently, including jftiling, and hall 

regularly represented to me that she is being supported by a federal agency. 



After the father's death and the Garrison subpoena the mother, who was very dominating 

of Philip even then, decided to tell me more. At that point Philip decided to tell them, 
• a Itttad 

themotherandthelmlyer,whatI
4
had told the lawyer but not the mother. 

One of the times Philip had run away from home, during his Civil Air Patrol days 

and after his me .:tin with Oswald, Bringuier set him up for a gangbang. Philip was 

homosexual. The narcfink, my source referred to above, Dione Turner, met Philip and took him 

to Bringuier's, Aim= whence Bringuier sent slim Philip to where it happened instead of home. 
It was a joint called the Silver Dollar. It figures, if not in this connection, in FBI 

N 
investigations, also not in these records. In the Archives, however. 

A 11  s Vkhla 
The actual time of the Bringuier-Oswald-Geraci meetingS according to the mother 

and records the father gave me, was as soon as school was out for the summer, about 

kay, whey the mother took Phillip and a friend to that part of town to buy CAP stuff 

while she was at the dentist's. 

In proof of the date the father gave me copies of receipts Bringuier gave Philip. 

He got Philip to sell anti-°astro "bonds" at 500 each. 

keanwhile, pipe or otherwise, Oswald got Bringuier in trouble over the unlicensed 

selling of bonds, as he later told Bringuier, after the fight Bringuier piked with him.  

In early 1967 Philip was out of high school, working in New Orleans and living there # 
• not with his parents in Jefferson Parish, which is a suburb. They lived on Green Meadows, 

in l'ietsirie. Garrison is publicly after Ferrie of the CAP and other connections. 

Ferrie dies, with George Bordner the last known person to have seen him alive. 

Then, suddenly, the FBI source/ Oz-:ald CAP recruiter/Ferrie associate Vice Squad 

O'Sullivan and Jeff Parish Deputy Bourne in effect kidnap Philip, with his famil* assent, 

take him out of Orleans garish and hide him for a week with an uncle. The story', is that they 

are doing this for Garrison and lb "protect" hilip. Off and on for about a week they 

question him. I  omit my opinions and report what the mother confirms, that it had to do 

with an alleged vice ring invol g Ferrie, Ago was a well-known and charged homosexUal. 

UtUallY I belieVe the word does not fit the man. 

IA a very short time 4' Philip is in the Army and in 



None of this is in the records provided:. There are some indications in -Other reCords 

of the brad sales but not the dates and the rest of it. Bringuier's false cover, of time 

pretccted by the FBI still. What little was given to me- 	is withheld in the 

"hiitorical" records. 'That O'Suilivea 7.7ecruited Oswald into the CAP is withheld from the 

N.O. Field Office records although it was in the Archives, where the FBI originally 

withheld it for years, until after the Garrison mess. The withholding also protected 

FBI Source O'Sullivan from his false swearing about Ferrie to the Commission. What I 

recall had to do with sex charges against Ferrie.:0'Sullivan testified there were none. 

In fact i;here were, in hip squad and to hisj‹nowledge aleo. in the next garish, Jefferson. 

Itlate charges were "riled in New Orleans, Where .b'errie tried to fix witnesses. And all 

wasruported in :the papers and in my 1967..book while it is Withheld under b7c 

o the limited degree It is reflected in the NO FO records provided. 

Garria4n received any reports that Oswald was hemosexual. Garrison interpreted those 

as a link t'r Clay Shew who was known as a homosexual ailSlitesplact 4 New Orleans and elsewhere. 
ajtviXOPts4-4  ' 

Whe NO FO records mosthiecently disclosed include some such reports u I'm confident not 

all of them.. These relate only to EXNE Exchange AlieY and two gay bars,:  Wandals:and 

Society Page, about ,,hide I conducted Liy own inquiries years before these reIeaSet. 

In 1967 Olt FBI told the AG it had investigated Clay Shaw and that he was the 

"Clay Beiltrand" of Warren Commission testimony. Thi$ was later retracted. None of his 

in ,the  a ;,.ords providue. The FBI also conducted a "Clay. Bertrand' investigation, which is 

hardly reflected in the 149 )?O records. The investigation was at the time of the Commission, 

in 1963 and 1964, wh:ther or not repeated in LI-arAson's time. (The FBI knew in 196/ of 
jo v 
100410-01,16ials 

 
which did not Surface umtil#:21967. and over the by—line of a "source"' 

of the White nouse, as T recall the records, riliket than of theF13I to whiCh the report 

was made, whether or not that peson was also an FBI source, which is not unlikely.) 

While 1, do not cr...at the homosexual involvtment and never did it was from the first 

a part of the investigation. This was magnified in the Garfison adventures, which were en-. 

larged upon by mark h.no and others. The angle does extend to Jack Ruby, who was quite 

literally a sick man in these regards, more than Seth Kantor indicates in his current book. 

f. 



In all aspects and angles, going back to the Voebel record and the initial mis-

representations of first source on Ferrie, there is withholding in part and in toto. 

While I regret that the elements that allege homosexuality are an important part ofethe 

entire historical matter, they have become that. (This extends into the International 

Trade h-rt, which Shaw ran, where Oswald staged a successful promotion and in wich there 

were hidden CIA "assets". Again linking to later Watergate, also not reflected in tyre 

file$ that extend to a much more recent period.) 
cam- 

There oust bo. -reetlaea  Bringuier, Ferrie, Garaci and othar.records of persons related 

to thciii and their parts in the official story and investigations. How they are filed is 

not material. Whether they can be retrieved is material, which is one of the reasons I've.: 

provided records showing how - and hoer easily. Theitit are files not searched,, n Bringuier, 
inglitern here I have the number, and on others part of that part of the story, like liOr'then buei-. 

Oreste(s) 
'less neighbor but not frien Pena. 

Tjis reminds me: there was an alleged Mexican involved. There.came a time when 
(7 ,Lele guier got his license number and gave it to the NO FO. No such record is pwoldded.L4PMW 

lt the number • lithheld. Ile testified to this before the CommiSsion. 	testified 
14)-(14/ 

And0 
tlqat the FBI asked him to be alert to this, also not rovided. Cover records are 

provided so the. FBI could say it did speak to BringAier aboUtthis alleged Mexican 

associate of Oswald's. 

Also connected with the Trade hart (ITh) and Oswald's operation there and information 

Withheld by the FBI is Serial 1140 which is hardly a complete reflection of what is 

reported and is not the first time the FBI got the WeSt-TV pictures referred to. Again my 

sources are the best and I believe reason is on my side. When it was on coast-to-coast 

TV that OsWald had staged that operations on 11/22 do you think that.the New Orleans 

FBI wasted -threc more days to get those shots from the photographer, Johann Rnsh? There 

are other records that I believe follow on this. Through the language you will perceive 

indications of a never identified other associate or associates of Oswald. TheSe prints 

are referred to in reports available at the Archives in which the NO FO sought this other 
fh GM/ 	 • person. (Yet wi hholds all records relating to a fingerprint not Oswald's that I've already 



414 appealed • any reference to the 17 prints Rush made for the Secret Service andete its 0 
4GPOU 

first crairalo-a* the WDSU'k footage.) 

While I question the withholdings of names from Serial 169 that is not the only 

reason I attach a copy. There is no privacy to protect there is no confidential source 

Or onl. source of secrecy involved. 

The second paragraph is the first of the places there is reference to information. 

crosses not included in these files as proyided to me. The content. 	over finto records the 

:rne412) 44.0.4114 	- It- 	'lLIViatlihrieu%qi.41414_, 	• t4/0,0 ̀ n+ Smith's home 	diSplose ion with CIA anti-Uastro activities. . .. 	-ii 	 17 	r 
cage 3, paragraph 2 refers to the forwarding of -what is not provided, the New Orleans, 

Ferrie file, quite relevant. This is a pre-assassination Ferrie file. 

The disclosure of two police names on page 4 makes other withholding of policellamest  

as on page 1, at least inconsistent. (The DA's investigators,. as the FBI knew and its 

records disclose, are regular members of the NOED assigned to the DA by the 4.) 
et 

Serial 190 apprently was revised. I recall no revised copy. .1t refers. to indices not 

provided. I question the need to withhold what is obliterated on the third page 

be surprised ifAthe information is not public domain. 

Thg page hoaxed "Disc." by hand includes homosexual references and references to the 

bars I referred to earlier. What is missing is later, relevant records. With regard to 

FBI withbplds but has provided to commercial investigators. Reference to flying planes 

into Central am erica by Perrie had just then been of great interest to the FBI in the 

Carlos Marcello deportation case in which the mentioned G. Wray Gill had been a Ilercello 

lawyer and *ferrie the investigator. Retired SA. Regis Kennedy also mentioned in this recerdle 

was involved in that case and failed to file a report(from what was provided) indicating 

that while in attendance upon the court he saw Perrie there the dgy.of the assassination. 

That was the day the case ended. 

There are mistakes in the names. Correctly: Layton Patrick Martens and Alvin Beanboe 

a1oat both of whom there must be many records not provided. These include records relating 
icy 

41. tban earlier, arrest of 4artens, who with Ferrie was connected with Sergio Arcacha Smith}I44;:: 



UnienaleS4Jrniokfte 
Wanda's bar this assumed later importance when a forme4lepartment employee who was also 

huijeogi),--kii  •  active in New Orleans, 	' 	«the Hoffa/Partin case,0141411600a6441k, did an. NBC 

"special" and did other things at the same time that have relevancb misidentified as 

the "real" pe.zon known as "Clay Bertrand" one Gene Davis, then reportedly owner of lignda!s. 

(One relevances will come later in coanection with an informer whose names include 

George Wyatt, the one, ueed ill the later record.) 

This record iedbcates the existence of other records I do not recall seeing. It also 

indicate the need for ohar recorde to exist. 

:Jo duet; Serial 525a. I do not recall the teletype referred to in Paragraph 2, quoting 

Ferric as saying the President should be killed etc. 	was earlier public knowledge* 

include it in a 1967 book. I recall he made such a speech to a very conservative 

military group of vhlich no report is included. I think it was the l''ilitary order of the 

World Wars. The ]?DI can't have miseed tbat One* 

. 
From pqraerapn 4 lt apeears that as of five days after the assassination the NO FO 

had not in*med FBIHQ of what I report above, how "OSKALD got affiliated with the Civil 

Air Patrol." This was not because the NO FO did not keou and had no records of it. Those 

records are not included in the NO FO files I received. 

0 Please note.tnat dcapite the fact that Voebel as Commission witness, despite 

historical case- standardsif not regular. FOILINK•standards,in 1976 the FBI was going 
fAttrejMJ:)  

to withhold Voebolis name. ad in connection with misiaformixg 
b7D 	 4 	4 

Were it aperopriate to make any/claim for Serial 323, as from prior disclosures • 

flt 

Of the period before FOIL it is not, tae name of one.eersOn is ceetain and not secret 

and the other is the guess of a subject expert, if correct, also not secret. The certain 

name is that oct 
	

ttliroga, who was also an FBI. source. The second may be that of 

Eduard Butler, antxtremist of the far rightfr and a co:,imercializer and exploitel' oright- 
i 

wing causes. Butler had also been on WDSU with Oswald and Bringuier. ()What appears to be 

Serial 326 appears to be rulated4Ranuel Gil worked for Butler at something called INCA. 
Butler 

The longer name in this Serial could include the/midi e name/  Scannell.) 

I provide Serials 384 and 386 together because they appear to be about the s me matter, 



6. Wyatt's sidekick was Morris Brownlee, David Ferrie's godson. The Jack S. 1%xtin mentioned here and earlier was a source for SA Regis Kennedy. Martin was also a GArrilma 

hanger-on and provider of very bad information. Wyatt and Brownlee both hung around .7010 

Garrison office, Brownlee much less than Wyatt. 



with cluj to claseificatiOn made in 584 for the phone call that trod. internal content 
has to be from INK FLielci. (There is in fact a series of records relating to the date 

N/1  9/18/63 and the FBI's interest in it included in earlier disclosures.) Perhaps the 
actual explaiatioh for ehat appears not to qualify for withholding lies in the directive 
"by whatever means necessary." 

c &Ha is 13 f t 
In its checking; of tourist permi s he FBI disclosed the CIA connection of one, 

William George Gaudet, who just haeeens to be one who launched another assassination 
mythology, of Jack Ruby as "red." There should be records relating to this in the N.O. 
records provided but I recall none. There should also heve been a rundown oni;audet's 
interestine Co.nections that would not end with his ITN office or his publication 
rclatine to "atin Ameeicam with an Aneletonian perspective. ITN is Shaw's place, which 
Oswald ueed for a euceceeful "demonstration" in which the FBI quite-properly 1104 great.  et4,410/4.),  
interest that did not include the reason Oswald picked ITN for his shot at TV. 

While I have no present recollection of why months ago I selected the two pages of 
Vol. 4 worksheets that are attached 1  presume lack of legibility was a factor in both. 
There is-no need for copies of originals not to be clearly legible. There also is a referral that 	

rt.1044,4_ 	 ikor---/ • /Should been responded to long before the ellizsciamume of the records'oeing-processed.twaimagx 
• If so tee result could eed should have been included in the releases at this point and 

reflected on the worksh 	(I know of no LS backlog.) 

qith-Soeial 412 I question the b1 

The FBI has distinguished itself with gross misuse of the 7D claim but hardly more 
clearly and unjustifiably that with :.;eeial 415, which eithholds the leak) of Edward Voebel, 

/04  almost eithheld in all eerliee record 	after all of this was quite public, ranging from 
Voebel instantly on TV to his Wareen Commiseion testimony and the records the FBI NEVER 
with4d at the Archives. Ihis is part of the mind—set I refer to, of harassment by FOIA 
abuse, of creating phoney statistics and inflating coats — of 01  abuses. If it were 
justifiable, whet ie j;he need in an historical case? There was never any confidentiality, 
either, as this was not the only source, 



7. The 9/18/63 date appear to refer to a known fake report of Oswald having been 

seen in Mesico City then. There is continuing withholding relating to this fake. 

believe claiming national security for a known fake is unjustified and that a faker 

is not entitled to protection by the exemptions, particularly when his name is not 

and has not been secret or unpublished. 

8. While I do not presume that this is Mexican Government information there 

was widespread disclosure of this official information, much of which has been 

readily available in the Archives for years. There appears to be no basis for withholding 

any Mexican Government information. Meaning relating to Oswald in Mexico or in travel. 

With regard to the Paines, both, there has been widest access even to FolitiOal 

files and extending into both families, even to Trotskyite uncles and indication of 

being an FBI informant. The Paines are central figures in this case. 



I question both propriety and need for the same claim in Serial 479. 

With Serial 512 I question the classification and withholajng, Note also that 

reference to the earlier crash "do whatever necessary" 9/18 matter was based on a 

and not entitled to protection on that basis. 

copies to brexact duplicates of FB 	originals 	FOs. The withheld material should. 

This record illustrates the importance, historically, for not considering field office 

relate to Jack Ruby because the second file number is that of the NO Ruby file.  
..' 

Serial 569, Volume 5, refers to views of the WDSU footage I do not recall perceiving 

in the FnI's stills, if so, what frames of Johann Rush's film were used and froM:what 

source? This record is not as informative (to FBIHQ) as it could have been. NeeleY also 

is in the pictures, as the report fails to state, and she also identified another Person 
ch 

in them, an executive at the N.O. Roosevelt Hotel -whose name escapes me for the moment. 

She told the NO FBI that Lawrence was renting 
4 

   then space in the new ITM buildine the underway. 

And then there is Mar,- to the Cross Country company and its ownership, the Bloomfield name 
that a-o 'ears to have a CIA co, ection. Keeley worked in the ITU office, with Jesse Core. 

• those of which. I know 1_,(..dn:z of rightist orientation. There were reports that Oswald attendedi 

his. (This reminds me of the total void in the New 0-leans files of the established fact 

of Oswald's having been at the Ryder Coffee Eouse, where there was such a discussion group. 

9he of the operators was Jack Frazier, the other Howard Cohen, both of FIJI interest, Cohen 
even in Mexico. I knew t'razier. It was the custom to have guest$ sign in. Somewhere I have 

the page Oswald signed. I'm surprised that the FBI, having spoken to both and to others 

Y.9? i .   who mere there, provided no indication of its having obtained any of this information.) 
begin While I've forgotten why I made copies of the attached worksheets that =Wm with 910, 

CSO-itA 
brcady's middle name s Cuthbert, not Cuspert. lie was a well—known hAPosexual.., intel-- 

A • - 
lectual and gun fancier. Ho had what in £Jew  Orleans waL. known as a "discussion group," 

• 

and 1026 I presume wit i both it is the use of a ball—point blue pen for what itto- be 
ki 

photocopied ana is never c ear( 	the extensiveness of "previously processed" where thera 

is error on the worksheets that can lead to identification problems, What is indicated as 

Vol 6'is actual 7, of which the second worksheet is part* from 7A. Omission of dates, as 



9. I have copies of other FBI prints and of investigative reports based on them 
many — not included in these NO FO records. If in the FBIK release they can'tbe retrieve4 
from that mass. 

It comes back to me now that the name is Nick Rilimisano and it was thelltyal;Prleane 
rather than the Roosevelt Hotel. 

10, Here I mean to indicate withholding, perhaps by filing outside the 8949 4:47. 
100-106601 files. 



ott wa42,441-feA9 

wqkes they are omitted eeinoing with 910, low a total impossibility of finding them as 
4 

"previously processed." Who can even estimate how many "Insert re: Oswald" records 

there are in FBI files? But that is the only information provided, no identification. 

,g) 

	

	
That even the FBI was confused is indicated in Serial 1078. Please note on this the 

addition of indexing instructions for other than the regular index, the index that remains 

withhold. (New Orleans also provided index caids to Dallas.) 

On Serial 1084 there are four obliterations, with 	single claim to exemption 
C4e14 

following the name of the NO SAC of all things! b21064-7ll are claimed for the WO*, name 

and no claim is made for anything elsep  If the identification of an informer is withheld 

I do not appeal that. If the symbol is withheld I :do aJTPalthat. Disclosing it diSoleses.. 

nothing that identifies the source. 

If the FBI was and remain uptight about the 544 Camp Street address it would have 

behaved exactly as it did behave. This extended to refusing to provide the Commission with 

a 'Copy of the literature on which Oswald stamped this address. When the Commission 

weed of the FBI's stonewalling - because it required a copy with that address it got 

one from the Secret Seviee. Meanwhile, this- isprecisely the area in which the FBI wanted 

tq and did succeed in foreclosing the Secret Service, the-to/dress and the Oswald literature., 

The 10BI huffed and Din:Ted its files ful) of self-justification about the came pamphlet 

without that ed:ress stamped on it for all the world as though the records were identical 

because they were the same Uorliss Lamont pamphlet. 

Sam Neuman was the owner of the building, since destroyed for the new federal building, 

I understand. He gave the Secret Service to underst nd that he put OsWald out of the 

. building when he found him there without paying any rent. He gaveivme to understand that 

it was Oswald and it was the office that had been used by the CIk front, reference to 

at  .pl 	14 Arcacha Smith in 1084. Ablit ut 	1" 	
iers  „, pi ottie.j O.'  

Amofig the intelligence not provided to the ConldsAon or from any records I've see 

to riallq is that there was a side entronct to the building and it was the office of a former 
SAC 

FBI 	waned (14 Banister, 	'then had a private detective agency and an antiOommanist 

organization of his own. Ferrie worked for him from time to time and used his office. I 



10. In effect this almo means that the NO FO became a subsidiary or auxiliary 

Office of Origin and submitted reports directly to FBIHQ rather than througb the 

00, Dallas. As it relates to Oswald and the Oswald file, this indicates the need 

for other files and records to exist. They have not been provided. 



ito the F:4I'a oa-invastigation(id my early 1967 writing. 

Another person who used space in the building and was connected with anti-ktastro 

activities is shuraie.l in the available FBI reports but not entirely by the Secret Service. 

His name is Arnosto Rodr:_guez. lie had a language school on St. Charles, Oswald did go 

there, and. Rodriguez had the lieu OrL.::ans preso reputation of being an FBI sourte. 11/1:.  

While I am saying that this Serial relates to what i lown the Secret Service Was 

doing, spuking repeatedly to Rodriguez about the subject matter of the memo0I am neither 

saying nor not aaying that Rodriguez was a "boiled PEI informant and don't care either 

way and am not asking that it be disclosed. 'Serial 1107 	is an informant 

ruport by a different SA but the same SAC name is withheld along with other entries on the 

same claims.lhis record appears to relate to a Beffa source, the best known of whom 

was Edward Grady "Whitey" Partin. 

St.,11LC 
	 and ..ithholdings are made on what appears to be Serial 1150 

in this case the record includes the 2CI's permission to disclose her name and FBI connection 

so there is no basis for withholding it as those who processed the record did. One of 

thoae to whoa SA.Iaair3dy then. spoke was Betty Parrot ()Parent). The record was disclosed 

ypars ago and. I wrote about it in early 1967. She would have been a good French quarter 

serce. 

This brief record begins "Attached is 302..4." and adds "and also attached is a 302..." 

Peither is attached or ii- any way accounted for in the worksheets. Both are 

withheld without any claim to any exemption. 

What ap,)ears to 1-)c Serial 1391 makes such extended use of b2 and 71) that the •Ilate .fit Pal) 

is either a secret or only source inor is solely a mater of FBI interest. Some dates 

I also ap,ioal the other withholdings in t]ds case. Obviously this person was known to the 

Garrison people from the content and from the date b.cause this was prior to any public 

or published knowledge of that "investi..ation." 

S,Yrial 1434 LmXs.e extensive use of 7C with rogard to ATcacha. What is public knowledge 

about ircacha that mdaformed procosaers Might consider should be withheld ranges fron a 

Logan Act charge down to gypitilig his fellow anti-Castros..I believe that Or4stea Pena 



11. There is no reference to Rodriguez, who also figures in other aspects of the 
reference 

investigation, in any of these NO FO records. Nor is there/to these other aspects and 

other persons. One of these other persons, Roger Lovin, lived at Rodriguez' school for 

a while. Lovin is also mentioned in the King assassination records.. One of the other 

aspects has to do with a questionable trommixAlms transcription of an Oswald debate tale• 

12. If Jack S. Martin's name is withheld then the withholaing is ridiculous. 



teetlYiefi tu eo,c of this because his was some of the money Arcacha pocketed. Pena also 

went to the itiami H(.4 of the group to eet Arcacha out of it. Arcacha also conned other 

rdugees, iLcluding Quiroga, who was with him of ten, 4021.0-aimmgogi. 

Tr.e:ec ere queetiono about the propriety of the withholdings compared with or balanced :1l.:( 
 aginct really defamatory lideirma information theTBI has released about others plus 

thc supl:or,ed standards of historical cases. 
1W 

3 II) dor Serial 238 you. will note that in even its internal records the FBI avoided 
th, fact that Banister was in the 544 Camp building. 

Wit /4391)  Under Serial 660 misleading ieternal records were also created or represent those 

already created. I doubt Ferrie misled the FBI. Or could in these ,  matters. The CRF could 
not hew) had ofAces in the 544 building because it ceased to exist prior to the Day of 

pigs, when the CIA forced its consolidation with those the E. Howard Hunts and David 

Ferries considered dangerous "reds," the refugee unionists and others of similar 

views that are left only as related to the right extreme. Ferrie thus evades without lying. 

Following this there is inaccurate reference. to what I refer to in my Ronnie Pairs apPeal, 
Cazfre • becquse as the FBI should have 'mown .3iim did organize - what was known as the 'Crusade and used 

th4t building as an address to which contributions cou Ld be sent. At about the time of 

Serial 1434 a Aertain amount of this was in the papers. This Serial was not prior to 
pub4c knowledge of the Garrison thing. horeovert  Arc :tell°. and Caire had to go public to 
sec1C,the money thcy lon:pd for. 

In Serial 1515, as with the others for which b2 and 7D claims are made for more than 
-a name or a number, there is a question o± whether anything is reasonably segregabIe. The 

uithholein„; of the pe,.sonal pronoun when only one can fit is ridiculous and unnecessary. 
(Also co..monplace.) 

*who ete /PO 
Latou .urounlee, lour..ic's godson. I can't check Se. dal 702 because it is withheld as 

4 

provieusl processed." The content ouncle remarkable like that of a record appealed above)  
04  

where I go into Sullivan, who is the source in 702. Why withhold in one record and not in 
the othcr when the withheld identification is the same? 

Brownlee was in with Wyatt on the Sheridan/Partin deal shortly alter the time of this 
0i record. lie was used in fact to pull the deal off. /ime A"after Garrison's operation was public. Ai  



• (The same pair told me of being in Detroit at the time of Sheridan's involvement in coveragrk. 

of facial disturbances that led to much criticism of NBC.) 

Serials 1664 and 165(?)7 seem to bear on JFK records indices. 

Unless there is an uncorrected error in Serial *Wit reflects something that would 

appear to be radically wrong in the processing and providing of records from• 89-69. Thi 

Serial is the first in Volume 21 as provided to me. Yet it refers to earlier records as 

in Volume 41. 

I provide Serial 1907 for comparison with other records in which FBI FOIL proceseors 

claim exemptions. Like the source, not withheld, nor his comment that the wife who left him 

is psychotic. Obvious political purposes are served by such disclosures,wilout regard 

to truthfulness or dependability of their source. (Nem -1-401441  " 10,4  will-Aemi 
Serial 1916A represents the initial classification of this 1967 record as of 8/22/77. 

41 Mel Among the problems this presents, e side from the EC, is that ilaggskt=t4=1:4ozar the FBI had 

reviewed these records not fewer than three times withheeteclassifying them once. .;11addition 
e.) 	 ■■■ 

there is no other side in what was provided to me although.this record states "over", 

which is typed on. (S-4-q,- So) 

Serial 2063, uhiGh appears to be unreal in many respects, is a record I referred to 

effrliee as disclosing the existence of a CIA "field of iee" in New Orleans and to:  head 
of that office,-ratter e the Department has had sworn to as always, necessarily withheld as 

a national defense requirement. 

the charged Clay Shaw was a CIA contact in New Orleans? 

'Why the New Orleans OIL "field office" did not read the'sensational local paper headlin0 

about the OIA, did not lieten to radio or look.at TV, is a mystery. Five of these six I/ 

aro among the most publicized names. 

Tido record makes me wonder why other internal FBI records yere referred to the CIL, 

which hae not actedi en them. As Serial 2015, worksheet attached° 

Can it be that the Fei actually believe the CIL pretense that it did not know that 

If one takes what appears to be Serial 3076 at face it appears that when someone 

walks into an FBI office and "insists" that it accept pictares':Of someone taking pictures 



allegedly of his place of besiness the entire federal law enforcement machine bows to this 

. insistence and for no appesent reason accepts and files these "insisted" pictures. Then 

the SA. doer not write a LIMO on it to the SAO, it being important enough for such a memo 

to be writien, for more than a week by which time he has been careful to learn where 

the "insisted" pictures are filed and informs the SAC o1' this, the . SAC having nottasg 

better to do then concern himself with "insisted" and unwanted pictures of a man whose 

name apparently means nothing to the FBI. 

soenwhile, the insister having been interviewed by the SA, the NO FO files would 

appear not to contain any report on the interview. 

There being aloe on the persons intervleis: 	iiiemo that is important enough 

t .e SACIs ettentioni males no reference to the files on those interviewed 

And for no ayparentreason, certainly none from the content of the memo, the SA r-. 
iq 1 * 

This record relates to me. With any kind of search the NO FO mig would have found it 

in dempliance with my PA request despite ito having me named Jack. (Interestingly enough, 

and I do not ougeest thig is the prodaat of some FBI mind-control operation, when I farned 

and had the oceasional help of an old, retired farmer. he used to call me "jack" but fox a 

reason - from the Weights hp saw me lift axle carry. He used jack as short for jackass 

becauee he was improeeed that I could work like one.) 

I don't know how many Weisbergs appear in the FBI's JFK assassination files but from 

the rather large number of records I've gone over there is no other. This one should not 

have been missed in NO, which raises the question, how many more were 'miseed"? And how 

else they are filed, I'm learning a bit about the subjects used for JFK assassination records 

the FBI doee not want to surface in normal searchings. 

Bringuier was incredible. I had no interest in him. This was the morning I was to return 

home after testifying before the grand jury. I had not gone sight-seeing. So when I accepted. 

the offer of the police sergeant in charge of the, police assigned to the DA's °Mee to 

be taken to Oswald places of interest he had his oldest man, the about-to-retire Fenner 

Sedgebeer take me to Oswald places of interest befoxe teking me to the airport. I had my 

d4efts it for an The JFK assassination file. 



own camera with me and had taken the pictures I wanted. AS a last stop Sedgebeer, who 

bad taken a Polaroid and used it for me, took me to not the Habana store run by Bringuier 

as this Serial states but the Habana Bar owned by Orest Pena in which Oswald allegedly 

threw a spectacular drunk. While Sedgebeer was photographing the front of Pena s place 
Cain grGa.. 

El Estupides Bringuier came dashing out of his store,Ciach was Several buildings, away, 

in a half-crouch shooting away' with a 35m*. He took many more pictures than those he 

rather insisted to the FBI, as he salped with virtually every step while crossing the 

pavements and street. Had I been alone he'd have jumped me although we had never:spoken 

or to the best of my knowledge even seen each other before. I know I'd not seen him. 

It was a pretty crazy business I'mnot likely to forget. 

But I an interested in the missing interview report and notes and in any other 

#isfilings, if this is what they are. 

(&mong the pictures I took are those of the wrong, meaning non-existing 444400ass 

aid's address book and the porch of his residence where in ths official account, in 

the dark of night he practised sighting through the scope of his rifle. This also is when 

844 how I learned of what the FBI appears not to have been able to learn, the fact in my 

(lire request, that Oswald had the side entrance to the °igen Building in which 

Cr re had offices-. I've noted Cairo's connection with Ar4aCha and the CTAP funded_ 

tircastro people.) 

Serial 3218 relates to Layton kartens and one of those at the 1004e company from 

160m the FBI obtains information. Martens became very much of a public figure. He had been, 

Ferrie's "roommate," too. Tbis record holds other interests, like howfoUr years late the 

FBI learned that there wore actual Clay Bertrandls in New Orleans. pad how Regis Xennedy 

and other BAs could not have asked this phone company source while they were looking for 
' ao4a l4■ 11Z7 

a Clay. Bertrand in 1963 and did ask in 1967. And that FBIHQ did.not.order it' he appeal 

is not Mr.-the phone company source but for the other withheld inforthation opposite which 

no claim to exemption is made. 

Vol 28 - the worksheets are illegible. 	appreciate a set that can be read. This 
can be clone by overexposing for the content and notweri g abOut the over-exposure of 

the headings which are black and legibla.The PHI does knew how to xerox. 



Bartes' name in Oswald's addrossbook. He has other similar accomplishments that avoided 
ikt:t.t.L-0447P4443 

giving FBIAQ troubles. FITEET41177-67-7g, 110 Cuban Revolutionary Council, which the CIA 

funded through 4/63, which happens to be the time Oswald returned to New Orleans.' 

Bartes also later flew planes for the CIA in the Congo, well knagn in New Orleans but 
addle 
441y not mentioned in any FBI records I've seen.) 

Wall does not give.the number of stills Rush gave the FBI, other reports indicate 

Ssrial 4190 discloses what is withheld under privacy claim in other records, the names 

at FL -,ArileriCan Fillas t  well known names, toot besausc they, did the film work for the 

oca 	s a ions. This is a cover rathei: than an actual record and while it melr state 

what is factual it does not state what is actual. Supverisor Wall as my 1957 writing  

specifies (without racy having seen a single FBI reference to it) was =Tering and. at 

non-investigations. Ho first devised the means of hiding the fact tflat the Banister(former 
ad Ow Doh 

_LTI) i'LLoney was in the 544 Camp Street building by using talriZalefegice of the side 
Wadi 	 A 

street address. 	managed to interview the CIA-type loran' Bartes without going into 

Six, which is no doubt why the FBI appears from the Archives to have given the Warren 

Commission only two. 

The second paragraph hides other information. It gives as what one could take as the 

first date the FBI got these movies of Oswald distributing literature outside the ITM as 

12/3/63. ogu allowed them and fed them to then 11  on 11/22/63. It can't be believed and 
I do not believe that the FBI waited 11 days for this important evidences I don't believe 

it because 1  know better from the man who was WDSUls news director, Ed Planers4otually 

Flaner and Jesse Core, who had been public relations director for the ITM and was in touch 

with tho FBI in hi- complaints about this filmed Oswald demonutration, reviewed the WDSU 

footage as soon as Oswald was identified after the , assassination. At that time
-) 

 both men Core 
was still in the WDSU footage. When the FBI returned the film he was not. 

14t t4i 

(It also shows that whether or not the FBI 

,spliced it all together, as Planer seemed to recall, what the Ya got was not one piece of 

4Ilm as this raportS states, but 	Y three that WDSU had. The other two were of 4 debate 

Oswald had and scenes at the seemingly unimportant disturbing-the-peace trial where Oswald 

ehtsred a guilty plea although he was not guilty and had a.a00 0.4129ing rePertih&i $10  fthe 

told me 

ky copy, also made at Pan-Am 



Th.. FBI has and is withholding the information hidden by Wall.  I  appeal it. By thin 

I mean more than will follow, from the San Francisco *I Field OfficeellAtd an44(PeAkihril ;IQ 
ricuuti  Amt. aptot &mi. /Poi 

Serial 4225 withhulds FBI names including HQsupervi8ory.level* Appel t5a17) 	 4460, 

4234 withholds tho name of the SA who Wrote this reTport0  There is no content relating 

to the cLption, "ALLEGED EFFORTS TO IUFLUENCE TESTIMONY OF EDWARD .GRAY PARTT r'wte I think, 

you will recognize from his DJ role in the Hoffa conviction* 

I've referred to this charaCter, aka John George and other names, in connection with 

both kunis Brownlee and Walter Sheridan. Shortly after the King assassination, as this 

record does not mention, Wyatt was shot in the foot while working in a filling station 

and nobody was over charged.. Mention of the name Russo is not the only possible basis for 

filing a copy in the Garrison part of the JFK assassination file. Wyatt spent MPOIltime 

with the Garrison people. As this report fails to state• Wyatt was a federal narcotics 

tmformant of such diligence that to make himself look good he framed some of his friends. 

He was also a blabbermouth, which Brownlee objected to. He spent a long night, all night, 

talking into my open tape recorder and turning it off only once. The day Sheridan/Partin 

made the deAl with Brownlee/Wyatt to "defect" from the State legislative committee flr which tvt CriV1-.114-44, w22)IvAty-psit.L) 
they worked and go to work for PartigWyatTE313t me informed from Bon Rouge by phone. 

WI; the records relating to Wyatt and the JFK invesAgation are not provided* Nor any 

record of Wyatt's arrest in Texas with Brownlee near Dallas as I recall on a narcotics charge. 

Whether or not an informant on it Wyatt was part of the New Orleans dliCassassinatioa 

jam, 141, At FR 4; n 1/146/ 4441;rt - 

Serial 4270 is the indices Searches slip on a man who was a good friend of Maille, 

Matt Herron. (This reminds me, the Memphis Field Ofice provided no King assassination 

records relatingto hill, and ho did take information to the FBI tHore when he obtained it 

while on photographic 	gnm phic assient for idewsweek. 4jr.he FBI knows from my book Frame-Up, 

he also providei me with information that I used and somo I feared to use.) Matt was a 

fend of Garrison's, too. He was the 	 photographer on the Phelan 

interview of PerrY Russo (relating to which no records have been provided) and for" David. 

Chandler then of Life maLnzine ( no record  of which have been preVided) both in Baton R 

investigation.40441 - 	;41,4nd, 



It appears probable that -bilis search slip wzs in anticipation of his testimony, 

as a State's rebuttal witness if Phelan was used by the Shaw defense. 

From the time of the King assassination through the Garrison-Shaw case when 

I was in New Orleans I stayed with Matt and his family. Now I find that the man who was 

so kind to me was then indexed 10 times by the NO FO on three different subjects and 

in six different "internal security" matters. (Of course I feel slighted that I was 

slighted, that none of these citations can be traced to my subversion of him and 

that there is no search slip on me.) 

From his connections with Garrison and me and others, from his connection with the 
Shaw case, I believe Matt is properly part of the NO JFK assassination files and ask 

for copies of these and other records. I'll send him a copy of this searches slip and 

if necessary I'll ask for a privacy waiver. But I'd rather theiprocessing begin with any 

necessary privacy excisions becuae there is no telling where he may be. (As of my last 

information he was 4gaged in the great subversion of navigating the ship Greenipeace. 

I'm sure he has taken it elsewhere since my last information, when he took it into a 

Pieific nuclear test zone. So you can see how dangerous a person he.is. If he took it up 

to el.ther the Canadian seal kill or the i\lew England nuclear electric plant protest, 

which now seems less like even an FBI internal security matter, it would take a long time 
for any letter to retch him.) 

If there had to bd a Searches slip on people like Matt I find it unusual that there 
are so very few in this entire file. From this I am led to believe that there are many 

otherb and that if not withheld from the files searched are in other files. Dallas, for 

example, had none in any of the files I received and I recall none from FBIHQ. Not even resulting 
where I received the records maammition from searching by slips. 

Matt also worked for Black Star. He had Dallas JFK assassination assignments at the 

time of the crime and once when I was with him, 11/68, on assignment for the largest 

British newspaper. 

Hot long after that he took his family and a friend just out of jail on a selective 

service charge on a two—year trip to and near Africa in his 32—foot boat. Some of his 



letters did not reach me. I did receive some empty envelopes, I recall in one case mailed 

via our diplomatic service in the Canary Islands. 

I attach Serial 4428 because some of the claims to pemption appear to be unjustified. 

In what remains of the first page it seems unlikely that there was either a confidential 

or an only source for Layton i'laxtens' address. The subject matter is a Presidential 

assassination and the letter is to a federal agencty with firearms responsibilities. 

In Serial 4433 the names of two supervisors are withheld. It appears obvious that 

the one in New Orleans is Ernest CO Wall. This is the perpetual FBI privacy claim for 

'well—known FBI personnel. The same is true o Serial 4491. In addition, if search of the 

97 or Registration Act file was appropriate as part of the assassination investigation the 

relevant records appear to be appropriate for includion in the historical case release. 
COO 

For youriinformat77the perio is from the first of the month that Oswald returned to 

(-for ACP1 rrt *AN C/A iv* s.h-id Avatii&C j 
New Orleans until the day of the assassination. 

Serial 4418 again withholds known FBI names, names earlier released in exactly 

this connection. The pamphlet is the one to which Oswald added the 544 Camp Street 

address the III never would provide the Commission. 

The withholding of Supervisors' names in Serial 456? in this case relates to the 

subject matter of a Congressional investigation to which, allegedly, the FBI made full. 

disclosure. Only later to withhold under FOIA in an historical case? 

In the immediately preceeding records the known and well—publicized name of the 

former clerk, Walter, who had been all  over TV long before this processing, was not with- 

held. Nor was it in many other records. Only suddenly the FOOL processors found it necessary 

and apprently appropriate to withhold the name in 4580*V 

Serial 4581, again withholding FBI names, begins with the same subject and asks for 

a search for possible assassination threats. The language of the SA. whose names is 

withheld is ambiguous. It suggests that the search was limited  to 62 files, which would 

be to eliminate many files that should have been searched if NO really believed that 

FBIHQ, really wanted the nitty—gritty. Withholdings now extend to the stamp affixed to the 

lower right of the pages. With Serial 4592, on the -same subject, there is aided the 

futility of the withholding if in an historical case there was need that entended to clerks* 



13. Earlier records and his Warren Commission testimony would seem to make it ob-

vious that the obliterated name is of retired SA, Quigley. But why would mixiam anyone 

think of withholding this when the entire roster of names of the FO is disclosed and this 

is an historical case? 

14. If in this instance the name is not that of Walter, his name was withheld in 

other records. 

15. A list of all employees of that period was disclosed. 

The lower left quadrant of this stamp is for directions to serialize, hardy a 

7C claim under any circumstances. This partiCaar withholding is repeated a number 

of times on other records. 



Again the Athholding at the form typed on. Tne practise continues through Serials 

586, 4587 ('where they forget and do not withhold William Walter's name) and 45904 
I" 3  

again not withholding the Walter name). 
and 

tI 4589 is k on the Walter matter it 	disclose exactly what the rest of the 

series withhold*. FBI names. Only it continues to withholdaDivision VI name. (Consistency 

ias not become ah FBI vice.) It appears that Division VI was searching for a straw. 

If there ever was any doubt about the real reason for the phony Privacy claim for 

FOIA , rocessors, whose names were not withheld until I pinpleinted these kinds of 

abuses, I would hope the foregoing ends the doubt. 

56 	Volume 34, worksheet page 11 represents that all seven pages of both Serials 4710 
and of 4711 are entirely withheld ander b2, which is to say that even if the exemption 

is applicable, which I do not believe and appeal, there is absolutely nothing at all 

reasonably segregable, which I also appeal. 

More on the Walter fljmTlaming of FOIL attached in Serials 4592a and b, 4594, which 

includes Walter's named'and a transcript of a public interview6spite which these same 

FOIA personnel engaged in all the earlier withholdings from the same series of reel:mots) 

and 4594A, 
■(Me€401)) 

The 5/17/77 aittel to all offices in C.A:754177if2 filed in NO without a serial in 

this 89-69 file because the instrictions not to destroy any records with a case in court 

apply to my cases as well as those of others, if any. NO attached a list of serials under 

Walter's name, not withheld again. (I know of no Walter case in any court.) I believe it 

is obvious this also applied to such destructions as that of the original Long tickler 

in C.A.75-1996. 
AA.  poi  a T 	„.) 	• )/144)  j19)  

Above 	re erring to the unjustifiable withholding later of the name of the man at 

0---121:_fru1latleill 
Pan-American. Films where the TV footage was copie I stated that elsewhere the name is 

withheld althopgh in that record it was not. The withholding is in the Subs, of which 

1A65, 1A66 and 1A75 are attached. 

Bearing on what I said about three different pieces of WDSU footage see Serial 1A66. 



Further evidence of FBI open contempt for the Act, controlling decisions and the 

AG'S historical case determination is in the following 1A examples, which are not of 

either confidential sources or even unpublished. All that is wit 
	

was made public by 

the Commission and I believe by the FBI itself. 

68;69, where Oswald had his printing done, extensively reported by Commission and 
04  /9 01 

FBI and me, without any 	excic.ion& 70, ditto; 71, the name is known and I think in this 

file, as I recall Bill Reed IimAhe Commission's public materia1;72 ditto; 73 (says 

from lemphis but probably error; recall no llemphis reports on Lawrence, referred to above, 

p or related companies); 1A104 (inC;Listently neither Bringuier's nor SA's name is with-

held re "jack Weisburg" photos);125 (inconsistely as possible, list of all FO employees 

re Walter case);and lily—gilding, 135, which withholds the name  of the SA who interviewed 

;Frank Bastes in 1976. 

There is no Serial to a 1A list of seven entries the first of which is of NoveMber 
1114 '11.1. 

1976. If there are accompanying eports, as there may be, I now do not remember them. • 
--P-4.1.414211thP On the list there is an utterly inappropriate 7c claim for an SAs name,-onappropriate 

now that the list of NO employees is added to my list of Dallas employees. In that 

underlying records the similar and related withholdings are more extensive and I appeal 
1.447--- • them. I do not attach the actual underlying records to save the really unnecessary 

(IA-t39 	 4444' 
copying. The-MINE. first es an interview of one D' 	involving the Court of the Two A 

the theories, and involving the same 

described as the real Clay Bertrand. 

and Ruby. The nextlis- Winterview of a 

convicted felon who claims Oswald's admissions to him include serving the CIA. and the 

p \ 

FBI's Hosty getting him the job at the book depository. While I regard both as.takes, 

which I believe entitiles nobody to any protection, in the alternative, in an historical 

case, these would hardly appear to be approriate to any claim to exemption. (1A141 relates 
to 1A139 above.) 

Sisters, abont which Garrison did not weave all 

Gene  Davis litho sued NEC and Sheridan over being 

This alleges limilconnectionallos between Oswald 



• this stranger wrote me. 

Obviously, like most of my aPPealas 	this matter I 

that is of personal interest to me. 

Ny concern is with tbebililaigill record and confusion built in by arbitrary and 

capridims processing in which there is unjustifiable withholding that will plague the 

counter, including Obvernment agencies, for years to come. 

'tits a rare occasion on which the name of a postal inspector is secret or the 

fact of his having Provided information to the FBI must hi withheld. (I recallw0Vdngle 

instance of this in the Warren published and unpublished records which total. Boma 300 

cubic feet of records* It became an FBI device oily after enactment of POI and f.ts 

1974 amending.) 

These kinds of inconsistencies must account for a lamp Part of the PIII backlog, 

for many appeals and I know for much time wasted in litigation. It seems to me that if 

the FBI did not want this backlog, these wastes and costs and ths needless litigation 

simple and comprehensible instructions to its FOB. personnel would eliminate the 

problems. From, this I conclude that the FBI has created such problems because it wants 

confusions, waste and unnecessary coats in time and money, in part to discourage and 

lead requesters and in part as an aspect of its camPaign against the Act 



30 

On page 16 I refer to Serial 1916 and 19164 which is ex poste facto clasaitiOa 

Serial 1916 appears to be Serial 4961 in FBIHQ 109060. It is attached. 

No classification makkings appear on the record or an attached acts.. .although,. 

there is a withholding from each• The exemption claimed is not indicated but Under tale 

F40 it cannot be b10 

The withholding on page 2 follows a comma in a sentence that refers to a breadeast, 

While a claim to some exemption may not be entirely impossible, bl claim seems to 

On the added. page headed "Summary" a characterizati,on of the easay—eberegrized 

Gordon Novel is withheld, no exemption indicated, If an unindioated hi claim is 174840 

fpr such a comment as ap allegation that Novel was associated with a federal 

that would merely repeat what Novel himaelf has proclaimed in public• 

(The last of the never—flattering public references to h I recall in go41401011, 

form is the Colson/Novel plan to erase the Nixon tapes by some form at remote xaildiatikon, 



Serial 3004-A in Volume 22 is of 12-10..71 It is described as Memo Bearn to SAC, NO,  

Of the 13 pages 10 are provided. Claims are made, in blanket, to b70,137d, with= ooPieo 
w4it.A arm ent■ PAI Ah.dol not pool 44 6.44 

pa :-s 	oblitera ons. •re are other obliterations in the 10 pages 
.171;)eidthishitowl'4414,44r/e 4.044//007;n 1114tahAq gy.takjaiur-fjwfrn" 

that are provided. 	 J61,4  

This record was added to the file because it relates to Serial 3004 of 5-8-67. Tbat 

is a rather long teletype, of 20 pages, indicated as ',YreviouSlYX'ocessed." Because it 

was to FBIHQ I had a search made of the FBIRQ, records provided for that time Terieir 

No 20inge teletype shows in the 105-82555 or 62-109060 files. From this it WHIM 

appear that again "previously 	cessed" is FBI Orwollian usage for memo 'fit bole. 

In an excess of caution I also had the Ruby and Commission (62-109010) files ohe 

along with the worksheets. Again no 20-page telstYPs. For the same date the Coma4ssion (6L-Ip_telf?1,  
----fileholds a Not Recorded Serial reporting a news story that Garrison would seek a Senate 

CIA probe, hardly properly filed under the Commission. It is of seven not 20 paps. 

The article is said to repor 	subpoenaeing of SA Regis Kennedy, not a Commismion 

mutter and not included in the proper files I've reads  (12 144A 1i4m 11f0/14%,400.(114: 4/47711mr 

There ip no reference in this teletype to the subject of 30044 "Lt. 

InU4rmation goncerning." However, the only NO SA donnected in any way with COMEAWIC  in 
ty,.ey 10 pages provided is SA Regis Kennedy. 

The first page of the 12/10/71 MA on Comstock notes only that he "SERVED AS INVESTI-

GATOR IN THE OFFICE OF District Attorney MIL GUMMI beginning May,1962" and that a 

"summary of the pertinent details found in the New Orleans Office files re. subject, pt. 

RAYMOND CONSTOCK, New Orleans Police Department" follows. (Caps in original.) 

The first page that follows is numbered 3. The first three paragraphs are obliterated 

under b7c and d elem. The 44 file number is not obliterated Priifar to the second parer 

graph. This leads to the belief 'that at least part must be reasonably segregable. 

The next two file numbers not obliterated are 80-267. and 80-267-1376.The first is 

not attached, the second is. It is a news story reporting that among eight policemen 

transferred to the DA's office Raymond Comstock of the narcotics squad is.  one. 

What is a news clipping doing in an 80 file when it signifies w6. aboratory-research meejoil 



matters"? Or a xerox be added to 67-4715 when that signifies "PersOnnel liattersi" the,*. 
W‘,/ 

indicate*"Applicant-rolated Classification?" 

If Comstock applied for a job with the FBI there would be no privacy involved for 

allfwho knew him, including many police associates, would know it 

And then there is the D claim, which can indicate source or informant. 

Which reminds me that on the first page, the printed form, there is added by hand 

"1cc-697," which does not sigrify any known FBI file. 

Aside from several 89-69 miwilp citations there are next two 46 references. For 315 the 

claim is made to both exemptiont for 314 to C onl. All else is obliterated. 

After another 80 citation, the clipP604; attached as page 9. 	ing withhell4104" 

0i/ there arriAmmi-two more 76 references, 3600 (00:Dallas file #76-4261) and 76-3600. 

12, which is provided, an SAC letter to the COP praising Comstock's cooperation with Regis 

Kennedy. There is no other file indicated on the letter, SIMPONIEMOSMOWIMMINt 

(76= escaped federal prisoner, etc.) 

The page 9 clipping reports that Comstock was among "the next 24 in line for lieu-

teriant.." There is a fable vertical marlginal line opposite his name and those close to it. 

Next there is 44( indices searches slip from which there are three obliterations 

with the b7c faim made only for the third, the name of the fugitive Comstock helped the 

FBI capture. Page 2 of missing 3004 refers to Comstock in connection with the assassina-

tion. The prior entry is entirely eliminated, 

The 10th page is 20 numbers higher in serialization. It is 3024A. By this slip, which 

is not included on the search slip 3024 was classified for the first time on 8/22/77. 

(By 2040, who I've observed is willing to classify almost anything.) The 7/1/77 date is 

also used in this. The record is r ected as also 62-109060-5224. In its place in that 

file is a slip'showing referral to the CIA, which has not acted. Nine pages are indicated. 

But for the NO copy, Serial 3024, the worksheets reflect that J  rather than, pm= 

pages are "previously processed." Not unusually, into another memory holelith 'previously 

processed/Ow extended by'two pages. 



While readinE the NO files I  became aware that the FBI had an. inside source in the 

Garrison office. I also became aware that the records provided 
sho w  

and of course there could have been more than one source 

assassination operation of the DA's office. This could fit one whose major res. 

lities were a specialty, like narcotics. Whicawas.ComstoCk'se 

And it may indeed have been FBI practise, to write fineletters .to the Gat evela it' 

this is the only one I've seen in these many thousands of pages* Perhaps Coms0W-4, 

aid to the FBI was that unusually signifiCant and helpful. 

If Comstock by any remote chance were an FBI informer inside of Garrison's offlOe 
J-04  

I would 	the FBI to consider withholding of the fact proper although in s4dhAwm 

exceptional situation I think  the rights and wrongs can be argnOde I am not seat:43w that 

the foregoing makes a case  that Comstock was the or an4FBI,40011pPT4 llowev4rt 

thatthe excessive and I believe unjustifiable withholdinge,Tequiwe suspicion, 

such abuse of FOU if FBI SOP. 

The use of the 80 file alleged3Y research  (as by Orwelirt) in the Lab for 11.2010001Ter:. 

ippiag is pretty far out, as is the hiddPn 

/7015Prted as an "80" file. And asked fore 

So also would be such use of a personnel file for non-personnel if not an actuAk 

applicant, not a Nixon/FBOahny Schorr type non-applicant. 

This entire thing, even with fudging on the numbers of pekes and ex poste facto 

classifications, requires the appeal I do make. 

It now also appears to be necessary to look in 80 and 67 files for what can't be found 

elsewhere if the records have anything to do with the assassinations or those *0 raised 

questions about them like me. After all, did I not find records on me filed as Ouveramentm.

•employment candidate when I wasn't and wouldn't be? Which is to say that the FBI did not 
L411% 	 COI 

begin Orwell  isn  practise in i1irg with Schorr. 



.13) The attached 	from FBIHQ 105-82555 aPPeare:to relate to Serial 4175 frot 

the next Volume of the same file, where all the information withheld in the referral 

is provided. 

f I am correct in this and the passport is that of Orest -Pena then the FBI 

withheld what was placed in the public domain 	1964 by Warren Commission 

publication. 
(07 ton miss ert 440(  

The paranoid ppear to have believed that this man, who led a hard life and 

periodically travelled to relax, was travelling because he was some kind of 

foreign agent. 

He could well afford to travel. 

The matter, however, was of interest to the Commission, Pena was questioned about 
fowl 1l 0.P 	1,21)+Val 

it fhe transcript idmany FBI records were made public. (lli,  kake01 40,41,F4614.041147 71-111) 

With this an historical case why the referral? 

What was the need? 

What kind of Nwmq02.7.  FBI processing is there when the processors have to know 

Peia was a Commission witness and they still withhold the public domain, still waste 

all this time and money and extend the wastes to other agencies? 

I knew the man well. He clams he was threatened by the FBI. There is substantiation 

in his Commission testimony. Without contradiction or response it includes his going to 

the NO FO with his lawyer to complain about the threat. No FBI records relating in any 

way this and other such matters of which he told me have been provided. And there were 

David Ferrie and Cuban anti-iiastro organizations complications. I believe there is 

3/ 

deliberate withholding. 



k ay% IA (4% S 	w 	1 ri IA 01w 44 14.■  fro)  flxf-tog o, 

An important New Orleans matter not reflected in any NO FO file I've seen 4s a Not 

Recorded Serial in 105-82555 and was indicated for filing in another FBIHQ file at the 

time the memo was written on 11/8/68, 62-109060. This involves me in two differamtways, 

which I'll explain. The withholding is of the public domain and is laughable because the 

Same information is repeatedly disclosed in NO FO files. I made subject copies and can 

cite two of these maay, 89-69-114 and 1860 The withholding is of the name Johann Rush. 

Throughout this memo Branigen refers to Rush not as the source but as the "inffolmant " 

This has many meanings, one that many relent records are withheld. This means 

FBIHQ, NO and San Francisco, perhaps also the Shreveport office. 

It also tends to add meaning to how Johann Rush was at the ITM to make movies of 

Oswald that later had such great significance and how Oswald had unlisted phones for 

personnel of the TV station in his address book as I recall also a connection with. an 

advertising/public relations agency. 

What it seems to add up to is that the same Oswald was has long been suspected of 

having an FBI connection, a matter supposedly investigated by the Commission, just happenS 

to know how 
65 
to get himself TV coverage and of all things by an FBI informant. This then 

b 	1 
is witl e • rom the Commission, which was to investigate and report on all with the IIII 

as its major investigative arm, 

Explanations: whatever the official mythologies, if any, my work in New Orleans 

included no investigations o+lay Shaw. My interest was Oswald. I  considered what I later 

learned, that it was inevitable for Shaw to have been an FBI and CIA source (if not more). 

I regard this as proper for one in his position, given the nature of the ITM. Suppose for 

example that someone had tried to assassinating Somoza when he came to N.O,? The ITM Cago 

was a first-rate source of important and legitimate commercial and industrial intelligence. 

Having no means I stayed where I could. I've told you about Matt Herron. There was 

also a college, lit. professor, also a political informant for the FBI, named John 41h* 

Joerg. I kmeWhe was an informant when I used his hideaway, not his home. It was on 
Itfratki 

Robertsonietptown N.O. (No records provided from N.C6F0 files although Commission 

recordo leave without doubt he is in them.) I also stayed on Jackson Avenue with a Mrs. 



Marge Kirkpatrick, whose song Godfrey had managed to escape an insane asgylum with a 
weapon owned by a doctor and with, the intent of 	Garrison. (Instead he assaulted 

agriA4460 his mother and was *captured and Placed in a maximum security ingtitution(w 	I 
interviewed him 7/4/68 or 69.) The last of Godfrey's voluntary hospitalizations follows 

V rt Glue 	il. i  ro his having been in touch with Washington efficiale, claiming 
When he was hospitalized a CIA phone number and name were found in his pocket have ei. L' 
copy of this and many/tiller records provided by the mother but not included'iller ree=001. 
to in any records provided from any files by any agency. It is ,my recollection thatt- twee 
records include the numbers called in.Washington. 

I've referred to, Dione Turner 
CA6Piit 

arrangement 	enants and their personal lives and subsequent careers. (Merge bed,  a ,) 
very large house and rented rooms, including to N.O. Policemen° She reserved a former 
slave quarters for a first violinist of the N.O. SYmPhnnY for the season beg-1111,ring  low _ 
Day. It was available to me without charge at all other times.) Accurate informiltion* as I 
aeOpned when I taped recorded the first conversation between these two women, begiuginiEt 
alai only after Joerg4 left. Turner even knew the kind of pistol Godfrey had obtained 

LAtt," t the assylum, a make I'd not heard of before. It  was a Walther's 	Nerge showed it to-ma. 
.The doctor never reclaimed it. 

It is difficult to avoid the suspicion that Godfrey is among these who may haVe been 
used in some of the mind-bending work that has since become public - and not he alone in 
New Orleans and the area. I was fascinated by the voids in his recollection of his life. 
For one example, his knowledge of anti-Castro activity in the New Orleans area, I have some 
of his preparations for writing on it. (Us/poetry was pretty good41k r040140(;10°- 

Because Turner had claimed to have known him I asked her if she would care to go. to 
Jackson with me. 

transportation was a Fiat sports car provided by the Fiat dealer and art fancier 
man of other parts J.B.Velae This was because I had befriendei his former 
Douglas Lethbridge, an authentic  CIA type who was also a Bay of Pigs 

There are provocative elements of mystery in all of this. For example 

knew all about the Kirkpatrick home, 

the naraink 

Prior fUr2itUre 



prisoner. Be claimed to have been a Castro government official and a boyhood neighbor 

of Castro's. When I phoned Lethbridge to ask for a cheaP rental car, not knowing of ham:'  

mental illness, Vela remembered me and would not accept payment for the use of t iat° 

This was very helpful, considering that in those 15 days :Ihad only fOur real meals,. 

on other days being able to afford only a skim jn4lk and vitamins  breakfast, ermi a'490.  

hamburger for supper.") 

Just before lunch time Godfrey told me lunch time was approaching, that after .lunch 
"w440 

they were required to reatian not to return until that period was over. I asked him-If 

I could bring him anything. His response was that he'd like a  malt. Turner interject 
• me 

 

chocolate. The mother later told /that from boyhood malted( mi 1 Irshakes were a  Tixtual . 

addiction with him - and MaY chocolate. 

Godfrey was homosexual but he married a pr 	t woman, reputedly then'with-c4tld.- 

The marriage didn't last whether or not the 	' account is depentieble. I spoke to 

the not-since-remarried wife, who happened to have been friendly with Shaw or friends 
o CIA'''. it 

his, one of whom gave her marriage party. Isorwife told me she had been interviewed 
ti? 	 14 

bir'.the FBI. I've seen no such repol:4`nd no reference or indicati of 	uchintervi A 	
: any 
	 !Is. 

Garrison and his chief investigator thought I was crazy to move in with Marge and 

J.  I 

tied to talk  me out of it. But they were the best accomodations I ever /lad in N.0°, 
1 
a ,convenient location and thanks to the CIA, even a nice sports car. Moreover, Narge was 

very informative. Although a bit .flakey and of the ultra right and with a sign reading 

"Register. Communists, Not Guns" at her front door. I checked out some of her information. 

In the course of this I came upon a lead to Johann Bushile had left N.0 and the 

people at WDSU said they'd lost track of hid. In this checking I obtained the names and 

address and I think phone number of his parents, as I now recall, at Shreveport. 

You will recall my interest in his footage and in the Six prints he provided the 

FBI and the 17 he gave the Secret Service almost none of which are with the Commission 

records at the Archives° 

For your better understanding of this I repeat that the YAL was looking fer a third 
k, In% 031.4) Al 4 sit- 	104  

refused to provide the identification of the fingerpTints not Oswaldis on his literature 



161114W- 
the second time with ties  arsiatant  and. on tape. Each denied that Oswald was the men who  

Pickethe 	up. Each separately &elected a number 	erent views of 
f 	041 	INV 

Other than Oswaldf as the one who did. He  was an 	senree. I told you I have a 

Man" file. When I was. able to get the Secret Service to deposit its copy of the Rush/ 

and in the N.O. records seeks to withhold 
Ts414.5 

Both are not secret. 	ed in Hurricane 
1, 

Cara3 lle4  Before then I interviewed him twice, 

the names of the printer and his assistant 

b0.,1 Tnt460 mot 	/t4 

1dDSU footage at the Archives it had an idea an IA r fired much effOrt 

the Archives after I saw it. The wrapper Said that Uatteld erai „IA& ether Ma WS* 110101M, 

distribu.ting literature outside the ITN, as Jesse Core and others told me. (One of the 

others was the NO leader of an anti-Castro group who was service *onager for the `fit  ; f  
agetcy.V4 even identified an automobile he saw involved. Remember, I told. you Bringuier 

had. given the FBI a license number and the. FBI withholds it still, even after Gommiesion. 

eFtirciony to it?)So, I wanted to see the stills, especially because both Jesse Core and 

then WDSU news director both told me the footage had been reduced by the time the 

FBI retained it. 

When I obtained the .lead. to. Rush through his parents and the misinformation tha 

.eft all s film with his parents when he went to San Francisco I asked one of t 

ssistant DAI 4 to get the pix. Re wanted me to go, to Shreveport, for which they, offered 

pay. I regarded this as something they could accomplish by a phone call and reused, 

urging them to call first and then send an office hand. 

I then left for Dallas, with a ticket privided by a former FR  who figures. 

these records but not in the N.O. files and in some of the records provided under PA, 

Paul Rothermel, Jr. He remained an FBI source when hp became chief of security.  or Et.L.ilunto  
t knowitd. 1444- 

I had a copy of the manuscript of a spook black book 	enqrly titled L'Amerioue. Brule, 

tetitled. by Garrison's suggestion into Parewe,,U_AmerlcaoI  have a full. e0,„00unt ,of the 

leaking of this black book' to Garrison. It includes persons who are mentioned in the 

records provided but no single reference to or indication of this is prodded'. One 

is Richard Case Nagell. Another used the name Rose and appears to have 'served the CIA. 

(If the FBI has Warren Iii.uckle's account it is net dependable and is selfe.serving.the 

4"tvor 	 A4o141r.AA •Cit UT4114rim 



I had been away from home for a month* I was tired and unwell. The day before I was 

to leave Dallas Garrison phoned and insisted that I had to return to N.O. on my way 

home because of a major "find" or "discovery" of his. Be insisted to the point where I had 

little choice. 

My luggage managed to get lost, although that was the first stop of theme after 

it left Dallas. Fortunatelierron met me and I was able to get spare clothing. The 

Mures sed airline provided a toilet kit. And when I finAlly  got my luggage, it was is 

bad shapes, as bad happened before. I recall in particular the time I had made the first 

public use, in Minneapolis, of the picture and sketch the FBI 	has not returned in 
( Alta n easio• 7  

the King case and immediately after I got the John 	fi* no copy of which the FBA[ 
A 

has yet provided. 

When I got to N.0* late Friday night and had no luggage it was too late to see 

parrison and his supposedly exciting material. I did this the next morning, Saturday, and 

left for home Saturday evening. The excitement was over a print of the WDSU footage. It 

was not a good print, a remote generation. Mine, made from the WDSU file copy at Pam-

American was much better. (As protection I'd had two prints of the footage mode, 

desiring to have stills made from it. The copy I mailed for the stills to be made never 

4ot there.1 have the other print.) 

It turned out that Rush's parents had been phoned and that they had given Rush's 

SanAt Francisco address and phone. Garrison or his people had phoned St Bill Turner and 

uarrison, who was 'to excited, imagining he saw Clay Shaw in it. 
C hatlits IM Dr 	Jr. 

4111W That day I also interviewed 	wn second man in the Oswald literature operation 
1-01. 	 He c 

at tl,( 	441iIhcn was a marine lieutenant. I have the tape 	ere was a third man, not 

known to him. That day I also got wind of a coming Garrison insanity with which he 

intendc.6 toALDrk the 10th anniversary of the assassination and in time and with some 

effort was able te.prevent it. That day also I initiated two independent investigations 

of the so-called "tramp" pictures the face of one of which is-the picture that goes with 
t 

the rketch in the Line case. So I recall - well enough. 

asked him to got the stills from Rush. Instead Turned had had a poor copy made of the 
pient. 

movie sadism.* it to 



When I left N.00 knew how to reach Rush. 

Long; before this I held the opinion of Turner I have since seen in FBI records. 

Whether or not he was as he later claimed, a black bag operator fora  the FBI,he is the one 

former SA of whom I know I can easily believe was fired for both incompetence and 

character flaws. As an investigator he is incompetent. As a writer he is a heavYl-henand 

plagiarist who adds only error to the work of others, which is readily identifiable. 

What this incompetent had not dose was so simple I asked a subject expert, Paul 

Hoch, to interview Rush. Hoch had never interviewed anyone and was uneasy about it 

but he did see Rush and learned that Turner's interview consisted of boasting bow greet 

an investigator he was and not asking anYthingo As I recall, and I'm not digging ou
t 

old records, he told Hoch that he had made no still 2or himself but that he had 

duplicated thelfilm before leaving WHO. 

The date of this Branigan memo coincides exactly with my recollection of that trip 

because I left Los Angeles for New Orleans on election day, ving voted by absentee 

ballot much earlier. (Because I was in association with these on whom I know the FBI has 

records I'm surprised that neither the San Francisco nor Los Angeles nor San Diego nor 

any other field office has provided any relevant records in response to my PA. requests. 

I made numerous appearances of the kind that have interested the FBI, even on radio and 

TV in Dallas which has provided no records relating to them. Some were quite critical of 

the FBI's work as reflected in my C.A.75-226, which is past oral argument before the 

appeals court this trip for itO 

This 11/8/68 memo also reflects the existence of other relevant records not provided. 

If they are not inibIs7s."--they should be they have to include San Fransciso records. If 

Branigan made any other record of the call from San Francisco I have not seen it in either 

of the FBIHQ files. 

40PThe mention earlier of the person Oswald Phoned at WDSU is in his addressbook, p. ]iii 

as Burns Rottman 5234033.I believe it is Vera nor Burns. I believe that Was dot the 

WDSU number. 

The addressbook is in facsimile in Tel 16, Exhibit 18, pp. 37 ff. 



Many interesting entries. Dike micro &AS on 161153, Communist and Trotskyite nainps 
1611011 

find addresses, 	Nazi party leaders outside the south. The phone and license number 

of 8A.Bosty, originally withheld by the FBI, on the ground that it knew Hosty, is on 64., 

Ika entry on 67 would have ledel  to the side door of the building in which Ronnie wire 

had his office at that time and where ()mead a ed for a job, ccording to the Commission. 

The "David Crawford" on this page is actually David. Chandlertif0t(69;;firmed it to me. Tbese 

minor deviations characterize Oswaldls  entrieso 

Togo baok to the withholdiOg'relating to Pan,Ameripan Films if there was a legii4oulauW/ 
liAouldhAvelf,000  

toe* claim of a confidential source then thg-Prilimlori had had copies of the motile made 

/ ONtt 
there. oomemealso just might .have had reason to be interested in my mailing of a package;  

that looked like it could hold a rol# of films A source at WWII or inside a narrow 

Of the Garrison Office, the smell  one in which Comstock was, could have known. 

the disappearance in the mail could have been accidental 

In Any event, unlike many of my appeals, which are in the interest of the historical 

record and' of no personal interest  two me in my work, this entire patter  is of  both 

characters, imPortant in my work from the, first And  to a complete and accurate historical 

record. 

Xy intent to restrict mYself to the responsible and non-conjectural in this-area 

ed all that followed a decision .I had to make in ear],y 1966. After sitting on the 
1.4.444-1-trifi 

Ascrip for months a major publisher wrote me that if I would do some rewriting aro 
1 

what begins on page 138 line 4 it would te an extraordinarily important work they would be 

glad to publish4 Doing this required that I charge the Government with conspiracy. I was 

not prepared to do that for wealth or, fame and instead at that wint decided to bring the 

book: out myself, the first book, 'which then existed in a limited and copyrighted editions 

In connection with that citation I also had. written that Oswald's career in WOW 

Orleans was  consistent with what in intelligence is called estahlisbirz a cover. 

Part of this establishing of a cover was his literature and related operations and 

be attention he was able to draw to them The official investigation and the records I've 



in the addressbook: as Rottman of all the People at WDSU, (incidently, the ri 

one who appeared on the tube) and Chandler at the newspaper. 

I have turned up many other such,  picketings by Oswald, all designed to attr1:15100 

the attehtion of the Bringuiers and others of that anti—Castro bent. 
r----  the FBI's sources, * but the FBI's records do not inoldde What they told We 

information remained in IlewuOrleans it is not in the records Provided°  If the 

it that would appear to be quite unusual, there was that mudh.of :it.- 

same general area, near Bringuier' place. ,There walsOf no one more certain to= r 

bait than El Estupides Bringuiero 

4101Vot long after Oswald got this attention and the proofs of it to take: 

. he was off for Mexico and the mysteries about it that the FBI and CIA perpetuate;:'  

their withholdings under 'national security!' ctAim: 	k44 1444!! 1" 

A tragic event not in the files relates to one Brian -AMPolakt.  of whom there-,is 

scant mention. Shortly after his experience with Oswald he was sent ;t 

His father told me he was just out of it about the time of the Branigan meA  so .eVq11. . 	-  

though I knew where Brian was and was working I did not seek to interview 

er connected his flipping out and his Oswald experience. 

The FBI's failure to make unequivocal reense, that it does not haye copies of the 

Doyle and (John) Martin (Minneapolis) films of Oswald being arrested in New Orleaas 

during the incident he provoked with Bringuier while providing col:cies of records Stating wbat 
can' t be believed, that there was no interest in these films plus its failure to offer 

the films to the Commission or even inform it of Martin and his film, all are relevamt 

and tend to suggest motive for withholding My Doyle and Martin requests are more than. a 

decade old. 

Any new view of Oswald, which is in the Martin film, and any Possibility of an 

associate, which can be in both films, obviously had some value. Considering all the 
, 01J a t 

junk and all the pursuit of 

relating to Oswald is suspect if they were ignoredi 

With Rush an informant this becomes much more PrevocatiVe. I believe the entire 
;1/ matter should be researched, without l i mi t to the Oswald And AAMPLARi nwhi nn e410 Aco4 er, 

by the FBI ignoring any photographs of or 



tions. It should include 134 files, 80 and 67 and any other possible Orwell4er#P149 tw4, 

or caption. 

What mplces this even more provocative is checking the worksheet 
ger 	 igAnt 	110 

file, 62-109060, for 	copy of this Branigan memo. ha 

It begins with 9/26/68, the next Section with 11/25/68-  There is but a single entry, fOr'‘ . 

the date 11/8/68, and conveniently it is for a Bra/lig= to .Sullivan memo of a single 

Assuming the obvious, the withholding is 100% unjustified and 100% unjustifiable* 

Assuming what else is obvious. this is not an accident but is deliberate sitW9,4a:3:f.  

of what can be embarrassing to the FRI. 

If the POI& processors were without subject matter knOwledge and if they did not 

exercise due diligence and did not process in good faith the most  examination  of the rec 

allissi itself discloses then could have been wi.thheld is that Rush was an informant There 

Is reasonably segregable information and it is relevant. 

There is much junk made available by the FBI about Oswald in New Orleans and  the 
j 

s much that this/covers what is not junk that the FBI has not disclosed aboUt his 
unk 

career there A major part relates to, his manufacture of a pro4estro recerd. part :o;  

which is this getting of public attention which is consistent with establishing 

a cover and nothing else& 

A major search remains to be made, and not limited to the NO FO records not seercbedlo 

In ITIRQ there are many Branigan to Sullivan memos relating to this part of Oswald's 

career. Any coming f om my FOIA requests I saw so long ago I do not recall them. How eTero 
/1414At 	 (and sent them 

recently I 	quite a stack of, them relating -to 'loch' 	him. (At the time of his 

initial requests he was still in graduate school.) 
ars:040n 114!).21.0 

If you wonder about the 134 number-a appear?below the list of the names  of those to 

whom copies were sent and to whose files search should 'be extended; 134-17762 

-1"121}  
page. tinily in t s fil, it is withheld entirely under 7D claim. 



With Dish  and informant at the least there should be his report on the Oswald 
operation and his footage of it. 

It is my recollection that after he shot the film Rush had lunch with one of those 
appearing in his film, the previously mentioned Neeleyo 

She worked with the previously mentioned Core who was quite upset over what Oswald 
had done, believing it reflected badly on the ITV'. 

Whether or not she did, Netley could have provided the account available from Core 
and not in any records I've seen. 

What I've referred to as the least may be that. Only a real search with due inlooking 
diligence/for out-of-the-way filing, can determine. 

There is also what (-,1se Rush may have said in San francisco, whether or not it 
may be elsewhere at FBIHQ, I believe it should be provided as part of the historical 
record. 



p-Flt 14 14-614.4, t44,1") 	Paitaxt: 

Kerry Thornley had been a friend of Oswald'a in the Marines. Oswald broke off with 

him when he red-baited Oswald, from Thornley's own Commission testimony. As soon as 

Oswald's name was connected withe the assassination Thornley was interviewed by the 

FBI and Secret Service, after which Thornley offered to be of more "service" to the FBI. 

The' week after the assassination Thornley moved to su urban Washington. Frpm letters he 
)  then wrote, which I obtained during an imvestigation he an Wstrange one named David 

Lifton forced on md, he claimed that the FBI "pissed down their legs" when they learned 

he was that close tc Washington. Maybe it was the Commission, not the FBI, Again, I'm 

not checking. 

This was the poet in Thornley, who fancied himself a writer, 

Thornley had a friend named Osborne, As I've informed yOul  botlyhe people at the 

printer's selected pictures of T 
	

ey as most resembling the person who picked up the 

printing - which was don? under the name of Osborne, not Oswald. 

The NO reports to FBIHQ, not included in the N.O. files provided, are clear enough 

on saying that neither Jones nor Silver identified Oswald as the man who got the 

printed leaflet Odwald later distributed. These unde&tated reports were rewritten into 
the D ri.:910wr 

a LEM tha 	that Oswald, using the name Osborne, gotthe printing, The Warrenteport 

uses virtually the identical false representation of this rewrite into a LHM rather than 

the negative identifications of the underlying records. I brought this to light in 1967. 

My first 4terview with Jones was before the time I taped an interview, When he and. 

Silvef both independently selected a number of radically different pictures of Thornley 
911-12111-q-)  from a mixture of abou 100 I sbnwed each independently (MS even had a heavy beard in one) 

Drh Ie 
I wanted to  see if 	could be made up to look like Oswald. I wrote a memo to an artist I 

1-1)1 des 
knew in 	asking him to see if Pk he could add the equivalent of makeup to a picture 

to make it look more like Oswald. Lifton Zaltkit the home of this artist and blackmailed 

him into providing Lifton with copies, which were then distorted and misused by Lifton and 

Thornley, who had been indicted  for perjury by Garrison. 

Thornley was then pumping gas in Tampa, 

The Tampa FO r4sponakto my PA reques1on 1/9/78;claimed in the evasive way that is 



customary not to have any records. But on 4/10/79 my attention was drawn to 6R-109060- 
9014 

6618, 	c is attached without the distorted news accounts that are with it. It is a 

12/5/68 Tampa memuto FBIHQ, Tampa 62-455,and it does refer to me. Copies were sent to 

Dallas and New Orleans from neither of which I recall getting copies or any related 

records. In addition, there is other reason to believe that Tampa has other recordS 

on and relating to me, related to these stories from the local PaPara and ThornlaY and 

not relating to them, as I'm sure I told the FBI long ago 'without response, even acknow-

ledgement. 

I did a number of broadcasts by phone to a radio station in that area. As I reo 

Thornley also did and on one we had a confrontation. In fact the last one of these 

broadcasts I recall making was on the phone provided by a former close Garrison friend 
Or 	 h wh9 was then an informant, Pershing ervais, later equipped with a false identity Prid  

a new life he chucked in Canada to return to Louisiena• That Phone is one of those 

that were tapped in the Government effort to get Garrison on a tax charge of which he 

was acquitted. Unless there was only selective tapping of that Gervais phone I was picked 

upon it. That was in New Orleans. 

ThtTampa stories are defamatory. I did seek to exorcise my PA rights and was fore- 

closed. This was long before the FBI's releases. The attached record, whether or not 
■..11,0SyLvt.lbsvOrlemtr 

indexed in-Tampa,is marked for indexing at FBIHQ, it c4(1(.1 P4 P01/lh? 1/01".0-44  "- 

doe:brad r 14.144;"144  1 f  42"142 "î  AU- 	 04,44 hetfAilie Asv 



`t I 

This part of my appeal comes from a section of worksheets to which I have addeda 

contrasting identiying note. The cover of the section is unlike that of others in A 

lacking section identifications of any *xplanation of the separation of these worksheets srn LAM+ I Ihr 
from the rest, which qm are by Section or Vokum604**dffimmik This was a miscellaneous 

collection from which I have selected some andaided the miscellaneous description. All 

are of Enclosures Behind File. from 62-109060. 

All of Serial 3130 is withheld not Teillail6 but 7Cand:D, the latter inapplicable' 

and "privacy" inappropriate. 14 14  dituel-41,t a11-PlAtnol  

The deceases Tippit is much more of a public figure than  I, Be managed not to get 
• 

promoted $n 10 years on the force, according to the 'Warren. Commission His family has 

bten involved in a number of sordid events that got extensive Public attention since his 

death. At first his wife refused to touch any of the estimated 3/4 million dollars 

contributed to the family refusing to spend any although there was need to. Later 
....,,meta 

she: married a police liettenant who was 	as, saying he would be patient about her 

rlquiring him to brown-bag. He was also quoted as being tolerant and patient when one 

ofpTippit's sons assualted him. There were other such incidents. 

Reports about Tippit include his extreme right views, his moonlighting for one of 

such perspectives, even that a woman not his wife was carrying his child.. 

while these may or may not figure in the withheld 133 pages described as his personnel 

file (for which the proper claim to exemption is not made) the murder of Tippit was" one of 

charged responsibilities of the Commission and thus of the FBI as its investigative arm. St4tAt I•to4Atts 0,04.- %Pt wolk a&  (41 P1111W-  GetS4  911..frirn" wtfk *..wit 	WAY14 all At a ,4 4 11,1041i1r. 
This is an historical case. Many mythologies have already attained prominent attenti 

For these and other reasons I believe the record should be disclosed. 

Serial 3$08 is described merely as "Information from sourceb" If the source is in 
fact a confidential one then the FBI is required to disclose all but what would identify 

the confidentiall source. I recall no claim that there is not a single word reasonably 

segregable in these 36 pages. I therefore ask for them. 

Serial 3875 is the first of a series for which a b3 claim is made undet'copyright 

allegation. This claim for copyrighted material is relatively new. I first encountered it 



Ad*APvigalik 

well into C.A..75-1996, when the FBI wanted to withhold certain ictures for which it 
proof 

never produced any eialOambe. copyright and no registration. Throughout that aid the JFK cases 

many thousands of pages of copyrighted materials are provided. There is a great quantity 

in the FBIHQ JFK releases. In fact there is one that attracted my attention in this Sectio4 

Serial 6004 is the "January 1968 issue of 'Ramparts 	(4" It is of 29 pages, 29 

of which are released with a single 7c plaim. I digress and do not follow numerical sequence 
s C aII,  

to addsess this because of its pertinente to he copyright exemption claim.  

The record is actually a single unnumbered section. It is not merely the article, It'  

begins with one of the multitudinou,:. political. Lranigan to Sullivan memos, this one of 
*molt-SA tA0M44% 

1/4/680 The. first obliteration, in the first paragrap 	Turner's name as author. 

No claim to exemption is noted on the page. 

0n the second pages there is another obliteration aftermyname. (I did file a Pk 

request.) The withheld information has no exemption noted on the page and is in the context 

cif my demand for release of records improperly withheld in the Archives. The volume of 

OTsequent releases more than justifies my early and continued request that this be done. 

After this there is a xerox of the copyrighted article. 
'I 

Yet with 3874Frenph magazine," all 133 pages axe withheld.(Dated 

1 
10 28/64.) 

/1-16"44" Except where there is special information I will not repeat thes9I I believe unjustified 

b3 claims. I also believe that there is no reason to believe there was a balancing test 

ov any consideration of historical case standards and on these bases also appeal 

If 3934 is as the description states, merely a "document" not otherwise described 

except by title there is no proof of publication, which I believe is required for copy-

right and no reason to believe there is or lalst any copyright. 109 pp, 12/3/64. . 
---ktLAINVAIJ 

The actall Serial is an SAV-"*"...-memo to FBIHQ to which is attached " a copy of a 

document entitled 'How President Kennedy Really was Killed,' furnished...by GEORGE C. 

TE0YSON..."(spelling not changed.) Rather than disclosing any claimed request to withhold 

the mono states Thomson cave it to the FBI for use ,."in the event of possible inquiries 

received by the Bureau." 

The FBI has made much of 'bemoan's other nutty stuff available. 



Serial 4034,6/25/65 is "Book called 'L'Affaire Oswald:" 233 pp 121ais is silly. It 

is the french edition of a book by leo Sauvage, a ?renCh newspaper correspondent in the 

U.S. Tje book was translated and repriEEFT ith an sided chapte54EAMESt about 1967, 

maybe a little earlier, Sauvage' other and copyrighted writing are made available by the 

FBI when it had ulterior purpose slanderinghim, like what he wrote for "New Leader," 

(Ant-Communist, so the FBI indicates, he is believed to be. Communist Figures') 

Serial 4037 consists of cover page, ififormation provided by source negatives and 

photos, cover page and "letter provided by source (2 copies)" for a total of 68 pages cfor 

each of which the claims to bl and b7d are made. 

I believe some must be reasonably segregable• That information came W . a  !4.111Pan  

is not within any exemption* For a source to fall within the exemption it must -be a oonf4Ai - 	„ 

dential source. Inaddition, this exemption has another provision and I recall  no.  

Vresentation that its requirements are met by this or any other record for which the 

4laim is made. 

From  the time period, while there is no indication of the nature of the informadam 

a part of a .  

abroad with others than Only the CIA. I do not allege this is applicable. I am,  moral 

Of the source, it is not impossible that this represents nterception, as of 
L221._ article, tre,14414- 
maguscriptilhere were also cozy deals with publishers as wl the CIA on mail, here and 

saying that itis possible and the claims are not justified because no reasonably 

information is provided, which requires suspicion. 

There is more than the single underlying record at this point in Section 98. By 

later ref(rence to this communication from London begat it appears that there is no 

privacyp that the subject is disclosed as Thomas Harvey and the suspicion of the 

to bl being made to cover an illicit act appears justified. I would like this entire 

matter and others like Reviewed, in part to obtain the wit 	information and in. part 

to establish. 	ether whether the FBI is making improper claim to exemption to cover illegalitie 

if not also intrusion into Constitutional rights. 

In the course of checking the underlying record I noticed that Serial 4035 makes no 

.10rb3 claim for extensive xeroxing and disclosure of the published work of Morrisiteale.-4 

bP 
is included in tilt, in Sdrial 4035. 



While I regard Edward J. EPsteinis Inouest  as a pygmie among books 1 think it has bea4 

diminished much too much by the worksheet description of 4142  "Book by Edward J.A1Pste4Jai 

'Inquest.'" It is described as of but four pages and for it a b3 claim ,is ma4e. .2'hie is 

all Phaney. 

The four pages, not all of Which are withheld, reflect a phoned request from the ,$Q

to NY FO}  apparently that it obtain a pre—publication copy. That date was 5/26/66 

pub date, as I recall, was about 6/30/66. 

The date of the call to NY FO rough4y coincides with the obtaining of an advance copy 
by the Washington Post which 	hen jumped the release date to diminish its attention to 

my Whitewash, about which it had already spoken to Department and FBI people. The Postts 

story appeared in the 5/31/66 edition, aceross the top of page 1. 

By the time the NY FO got and sent the copy the publisher was g;iving them away at 

tine annual convention of the booksellers' association in Washington, sothat money was 

ted, not an uncommon FBI practise. 

However; it is not poseible that the added explanation is applicable,"(coNrighted 

may not be reproduced)". Besides, what happened to fair use? 

Serial 4177 is the first of a series of entirely undescribed "Laboratory File" 

listings for which there are varying degrees of total withholding of pages. This also. 
lh 

also includes referrals. If the claims o withhold are justified I do not believe the 

descri ions can be withheld in what is disclosed of the underlying records. There are 

other records, so it is not necessary to generate new records to provide descriptions, 

However, those disclosed are meaningless references to entirely undescribed bulkysi of 

which I have made copies from another part and VOK provide them. 

Serial 4183 is of a nature that requires suspicion.  because it makes 111,b2 and b7D claim  de,  __comas 
for 11 page., of "photos or various documents." Generally timOU- obtained illicitly were 

photographed Father than xeroxed. In the JFK case there also is .the question, has the paeans 
. 	 0 

of obtainjnetheeb documents already been disclosed? With a number of.organizatimsand 

publications it has been disclosed. 0411 wint at 0/0‘40#17.4kmts- 
------- 

Serial 4184 is described as a 9/1/66 "Laboratory Folder" ell 381 pages, which would 



rho) be quite a folder" One page is withheld tinder 	b1 and b7D. But with the, next cA*-  4101411Mled 	 4  pleschl,hin> 
this naturei'4188,6if the 332 pages of the same date only 	163 are. disclosed. The claim 

is to b7C. I suspect the FBI is interested in its own privacy. Nothing on any one page 

repson,,,bly segregable? (In general the nature of the other Lab withholdings I'm not itemizing 

also is appealed.) 

Serial 4232, dated 1GV26/66 is the subject of a prior appeal.lt is the providing 
4,1 	u 	 4v,..±±4,Vfis 	• 41,pit.)-  ,wit44-Auroge.  of a transcript of thellinority KeporttimmmumblOrslipped

4
/in advance ofIbroadcasf)follovad 

by syndication. The copyright claim is inapplicable and the transcript wab in any event 

later given away by WNEW-TV. 

It would require galley proofs outside my experience for it to take 140 of them to 

include the Look excerpting of Manchester's Death of a fresident. Both book and excerPting 

are readily available and there is no need to withhold anything except in the FBI's interest. 
The copyright claim is spurious. $esides, with such operations there is a waiver in the 

advance distribution is quest of attention in other media to seil copies of the magazine 

and of the book. 

Serial 5474, 6/20/67, is described as  "Mattrial from Briefcase," of 119 Pages, all 

withheld underolaim to b7C and D. 

Consultation with the underlying records, and there are two memos with this number*  

makes it apparent that the privacy claim cannot extend& to the very public figure. Gordon 
611 

Novel, who had apparently forgotten his attache case in a rental 	6/18 or 19/67. 
The attache case included tapes, wire recordings, etc., all connected with the 

at le a: oritirdin 4 newt_'  
JFK assassination and the Garrison games with it and his badkers. The material is,large2y 

public in 	isan manner, having been made public in a number of appearances by Novel, 
his lawyer and other partisans. It appears that Novel was taping phone conversations. 

PliWateftwproi 
The controversy ly-t-zr-,n(rrison and. Novel ii.•*etria 	 brvomo4 the CIA and 

major media elaments. before it quieted down there was extensive treatment in Flavbovi which 

led to multimillion dollar lawsuits and further extensive public attention to all kinds 

of details. So it appears that with the possible exception of some phone conversations 

of which I have no knowledge there is really nothing appropriate to the privacraim. 



There is no appropriateness to the 7D claim despite the uniqueness of the recordings be-

cause with the possible exception noted above their content has been bruited about 
Lbiv 	au,  0.4  w 

extensively, Including y the FBI itself and in its HQ releases. This really extends to 

the Government leaking of Garrison's medical records, Novel's broken marriage to a former 

beauty queen and details of normally more private nature. The amount of sex stuff, that 

came out in public id hard to:pxaggerate. ats 5-7-A9 
elating  to the date 9/1/66 above and the shifting of Lab records, so many pages of 

undescribed nature on that date, while it may have been normal it also coincides with the 
44.4h,t FBI's knowledge that there was to be an executive order requiring  taingior of information 

to the National Archives and its general availability there. 

There is a series of claims for withholding  relating  to Jim Bishop and his treacle, 

aet/ "The Day Kennedy was Shot." First 1 noticed is Serial 6106.There also 4, 6202,6314,6255,E, 

6333, left with varying descriptions of manuscript installment, etc. Copyright claim. 

What the FBI is covering  is its involvement with Bishop, his book and its flattering  

cOnFtent, as I believe I have already provided in prior appeRls including  in C.A. 75-1996. 

The FBI want over his book and while creating  false paper to indicate the opposit5  

was helping  him. It even arranged for him to get put up without cost in the spite 

of Fort Worth tete' rooms in which resident and Mrs. Kennedy spent their last night, 

allegddly because it would be good public relations for the city. This is a nonsensical 

cover for a cheap bribe of a known sycophant. 

Serial 6872, 9/25/69 's 29 pages of "materials provided by source." B7C and D are 
gatjwithhalaz 

claime is no repr4sentation of confidential source or of nothing  reason- 

ably segregable. I believe the source must be confidential or the information not be 

otherwise available, hard to imagine except in terms of illicit activity, and that for 

the most part there is little genuine privacy in what relates to the investigation of 

the JFK assassination. From this worksheet all 29 pages are withheld. 

()xi checking  Section 171 I find a single page that appears to cover these 29 ppos. 

No claim to exemption is noted on the page, which does have two obliterations. The first 

rhers to Potential Security Informants and is entitled to exemption. 	2 -/otaio- 65-72) 



When the FBI saw an opPortunity for mink mischief—making it passed around some 

20vells more extreme nonsense withgregard to hurt to anyone and without concern for 

misleading and mi ingorming the President the Attorney General or anyone else. It 

also disclosed 62-109060,-40 and 5545, which are attached 

If it disclosed the records based on which it provided this misinformation I have 

no recallection of having seen them. 

Novel did not have to have a symbol. He was in regular touch with the FBI, which 
Fin 

has provided no record l'veseen of anyone in 	anywhere refusing to accept a call 

from him or refusing to talk to him. Even when he was a figitive when it sheltered him 

bylnot dislosing his whereabouts. For mere mortals this is a crime the FBI charges and 

based on suspicion of which it makes threats. 
0.4t 65.-1  I came accross 62 —10906048647by chance while preparing  this so I attach 	or 

Alfacet of the larger Novel/FBI pictUe. 

I also 4ppeal the withholdings. 



Next there is reference to one Hal "Verb, of whom I have written you in connection with 

my PA appeals and non-compliance by the San Francisco Field Office, which I knew had to 

have a file on Hal because of his SWP activities. I asked that such files be searched for 

JFK and PA information. I have had no response. 

With the 1 9 date on this record the firs; paragraph seems to me to be inaccurate 
m4444/.4 ypipkn...-J in reflecting that in connection with a 	------- 	 Nelqthe JFK assassination Uwe 

these PSI's attended a meeting of Verb's group. There are two reasons. The 	up initially "Irk 
was part of Lane's self-promotion called "Citizens' Committee of Inquiry." He had abandoned 

his support of it when in 1966, or three years earlier, it invited me to speillaTlErrin 

addition, by this date Lane was not sponsoring any JFK group. After the Shaw case decision 

bye looked for other cows to milk. 

The obliterated third paragraph appears to refer to the 29 pages. So first of all 

I appeal the denial of what is reasonably segregable in it. 

The last paragr 	begins, "A copy of these papers is forwarded for your information.." 

If these are papets distributed by Verb or the group there is no protection for them.. 

If,they were stolen then absent something quite unusual there also is no exemption that 

is appropriate. 

l'eanwhilc, were these among the informants whose identities were disclosed in the 

SWP case or are they and these records withheld in the SWP case? 

And if the informations relates to the assassination should it be withheld? 

If it relates to members of the Verb group, is it not known? I have spotted references 

to some of them in other disclosed records and some was not otherwise secret. 

The worksheet for 7654..gives its date as 2/1/77 and describes "Enclosure to Peitnan 

to Gallagher" memo of 53 pages, 33 withheld under an illegible claim and claim to b7C and D 

and referral of a single page to DOJ and 19 to CIA. "Senate documents" is added. 

ImpSectidh 189 has an entirely inconsistent description in the single referral slip -7‘ 
that replaces 	of two pages only and those referred to the CIA. No DOJ reference. 

(Which reminds me of the fail 	to my earlier appeals from all denials of all DOJ re trrals. 
withbolaing+.1  there be 	no backlog and more time expired than if there were the largest 

01 



backlog in government.) 

There is further inconsistency in the 'bulky, which has a single referral slip of,  

general nature, not identifying either the agency or the number of pages referred. There 

is reference to a single agency only/  

What Appears to be the present cover refers to a dimiloommt set of files "Excised 

Encls. Drawer at end of Warren Commi0W00  followed by some illegible writiag. 
Faf.4-1 

This file is not a Commission file. -t is the assassination file, 109060 rather 

than 1o90,2p 	a4,6cjaut otik, 

What follows elates to the Senate Select (Church) Committee and in theory on 

to jFK assassination records, so there should be a separate claim for each withholding., 

FBI names are withheld on the second page, claim to 7Ce Ale() 3rd pag9.1w.w4ch identifiPa 

the information as relating to the assassination. 

Nextlis awn record of the day after the assassination with withholdings the nee,  

and legitimacy of which . I question, There is little with which Andy Ste George has  not game 

public relating to Castro and anti-Castro plots. 

Tne ne leeord has withholdings for which no claim to exemption is noted, It also  

Le of the day after the assassination. It holds information Congressional investigaticas 

allege was withheld from the Commission. I believe all such information,, as the allegation 

Castro would have JFK killed, slould be disclosed in keeping with FBI and Department 

representations about the nature of the releases and in response to my requests. 

No claim to exemption is noted on the next record a DeLoach memo of the day of the.  

assassination. It is about a call to him by the leader of an anti-Castro group offering 

d information on Oswald. All such information was disclosed without any excisions 

priot to FOI& and should be now. In addition, given the disinfoxmation role played by the 

anti-Castro organizations, many of which were connected with the CIA, there should be no 

protection for them and their misleading operations and allegations* They did launch 

persisting mytholog4es. 
(tiscle) 

Most of the following pages relate to the Citizens Committee for a Free Cubecwell 

knownLas CIA. and CIA funded. The withholders get so carried away ttth their withholding 

function they even withheld the registration reonirea by law under the rAgiR±rntinn 



The FBI appeafS tc lvve a new referral slip from which it has eliminated space 

for indicating the agency to which referral was made. 

In court the FBI and its counsel claim that if there is a referral the requested 

plaintiff has no recourse from the court or the FBI, only from the agency to which 

referral was made. 

If the requester/plaintiff decides there is no chi:ice but to follow the FBI/DJ 

Catch 2i Exemption tLe cuitch to this kind of referral slip makes it impossible because 

the Fla withholds the idc 'fication of the agency to which it made the referal that 

was not acted on — in this case for going to two years° 



c F 
people would know. Then, after not withholdinL; the name, it is withheld on the 8/9/63 

trecord. nere th ames of those prominent people it used in solicitations and advertising 

and public relations are withheld. 

Serial 7755 is described as "Report of Interview " no date given, of 62 pages of 

which only 15 are disclosed. Again, copyright cli~.m.  

In Section 191 there is none of this Serial Even the worksheets ignore the Serial 
his 

intirely. It is NOT in them. 

A4 
However, there is the Elky. The interview is of the nut Thomson add his wife

a oSi A  

10/8/74 but it is represented only by a colliVt does not even indicate the source* 

"Federal Government" is stamped on it but no claim to exemption is made, therefore it 

must be disclosed. (I have no interest but historically all this nutty stuff is important. 
/q7..q} 

As is the agency that would at that date waste that kind of time and effort.). What is not 

withheld is in the same typing, has no origin indicated an4 is a transcript of what is 

Kota 
ed an interview but is morqof a speech by Thomson on 	radio, Phoenix, Ariz. 

In the course of checking for 7654 I came upon 7653 and the entirely improper and 

unjustiZied Withholdings in it. The garbage is from the find of one Howard Donahue. As 

thOse processing the records much later had to know from the content,all was being published 

in the Baltimore Sun and as Baltimore FO sive:lid:1=e informed the Hyt was#aahlf, 
Yninrr46 This is a merim4g

r0
eble and entirely baseless - in fact impossible - fabrication of EL . 

self-important $ gun nut whit is a crack shot with a head to match. It is as terrible a 

defamation of the Secret Service as is possible, that it killed the Fr,Jsident. 

Now the FBI's files overflow with the allegation that "public source material" is 

provided. (Naturally, only public material.) But knowing this was about to appear and would 
and ollita-/ 

be very in hurtful to individual Secret Service personnel ithe.FBI failed to offer from 

its files "public source material" that would have ended this monstrous business once and 
at ocher r4 ds 

far all - photographs oving the impossibility of the Donohue concoction; 

I believe this is enough to question the legitimacy of every FBI claim for the pro-

tection of the rights of its own personnel if not of all others. It cannot consistently 

make such claims when it knew of this wretched business in advance and made no offers.. 



041 
I would like to have every relevant FB4 recixrd$)  wherever lot may be, in a single file 

au4wlt  
for historical purpose relating 	the Secret Service. I say this because Donsbue was 

4 
also involved in testing for a CBS TV speciald00114P4U4d/144,10'Of 

him"- 
I regard this as an appeal, not a new request. The FBI 	made partial and 

knowingly partial and defamatory disclosure. 

This reminds me of records not provided by the same Baltimore Field Office 

relating to my PA request, records 1  believe WFO and FBIHQ should have. 

William Manchester had a variant of Donohue's frightful mishmash in his book. I 

regarded it as a iO rotten business, too, and I made some effort to counter it then, 

in the interest of history, of the Secret Service personnel who I am sure were dedicated 

men and of their families. My comments defense if you will, appeared in the Baltimore  

Sun, I believe were picked up by a wire service and were broadcast in Washington. Having 

seen the nature and extent of the FBI's records of my public statements, r4a1 and 

isigisligew as altered by the FBI, I believe it has records relating to my comments about 

is hester's attack on the Secret Ser'ice escort and has not provided them. I now also 
/ 

recall that CBS News broadcast me on Manchester, originating in Lop Angeles. 
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These two records duplicate records I provided earlier. They are copies I made for 

you and forgot I'd made. The note I mie for myself when copying 62..409060-4192 is that 

at that point there were eight other similar meaningless records. I believe these were 

made to be meaningless so that a normal search of the files would not discloae what 

they relate to. I have had a search of the records provided to me made to see if it is 

possible to determine which records were enclosed by the Lab and it is impossible. Yet 

the records must exist somewhere or the forwarded records are lost forever. llease note 

that as with Item 78 above the date here also is 9/1/66, which appears to be the time 

of a Lab unloading if not hiding. 

Some Lab records are relevant in some of ray litigation. Before this date I had 

made FOIL request for Lab records, 

Serial 62-109060-6594 was changed to 62-412771-4 on March 10, 1969. The reason 

cannot be irrelevancy. This is not a usual practise. Duplicate filing is. I believe this 

record should be provided, g I have in the past asked for others also removed from the 

so-called ascassination file. 

Also duplicating earlier appeal relating to referrals is the attached several 

worgheet pages relating to Serials 168,169 and 238 of the so-called "Commission" files  

62109090 and to the FBI's having both tape and film, not merely stenographic transcripts, 

of the Hoover and Belmont testimony before the Commission. Prom what to now has been made 

public I recall no disclosure that this was even possible. However, I regard the 

demeanor evidence of the Director as he gave this testimony to be quite important as 

history and would like copies. 

There s another aspect of deliberate waste and escalation of FOIL costs in these 

_ 	C8112,.r) worksheets.Cihis is the referral to the CIA oil the 29 pages of the already-printed 

CIA testimony. This is to say that more than a decade after it became part of the public 
29 pages it 

domain by Govpxnment publication the FBI referred/withheld wow, to the CIA. As a matter of 

fact the FOIA.people even obliterated the formalities of witness introduction at the 

bottom of the last page of the Director's testimony. 10.444\01116MAm44/24-  fun 2,444A,A, 

CIA ko  itoevi 	 1140 aktil trh 	tyAdoi 14/0'. 11i- 411144 



S1 

Three 4ttached records relate to FBI contact with Oswald and Oswaldit; with the FBI 

prior to the assassination and to my earlier appeals relating to now safely retired and 

atypically vocal SA James P. Hosty. These area worksheet for 105-82555-4313 	Ea; 
page 5932 of the typescript of the Commission testimony of also 
and a page of gn inti. view log from 62-109060,-7314X2 Part 1. (T 

being questioned is Urial E. Horton, Jr.) 

I have placed an X in the margin of the worksheet, to iihich I also added its: identifi 
except 3 of 

cation. With the exception of the cover page all/the records listed preceed the assassima- 

time tie one in Particular of 10-18-63 is withheld in its entirety, as are .others /;also 

appeal, on claim to a b7C and D. (I also appeal the b1 and b2 claims and the denial by 
referral.) 

As I have indicated earlier, there is reason to have doubt about the CommiSsion 

testimony by Hosty, particularly about when he received the Oswald file. There is testi- 

to his having prepared this 10-18-63 memo, I believe, and there are references to 

it in other records. The claims to exemption are I believe, quite imaPPropriate, Parti-

cularly if Hosty gave any testimony relating to its content. There is no apparent need to . 

withheld if 'w wrote aboqt only what he testified to, before the Commission, in the ;1 
supsequent FBI internal investigation orthe later Congressional inquiries, of which there 

were several. Withholding is also inappropriate if there is content to which he did not 

testify or about which he was not asked in the internal investigation° 

I do not appeal the entry referring to alleged commtists, of 5/28/64. 
(S) 

The testimony of Fain states that he made handwritten notes that have not been 

.provided and I believe Aould be, as also should any remaining Hosty notes of Oswald 
jesmsip aMily and/or related interviews, memos, etc. TheAtestimonyeStablishei the existence 

tvig 	tesvnotivh I ckrtn P,d h -noes a s "A Aga-  01101  
Nothing caused more total silence within the FBI, where many knew of it, that Oswald's 

geing to see Hosty just before the assc.Ssination and leaving a note allegedly threatening 

Which Hosty then.destroyed Ater many others .knew of it. The withholding of 

any relevent i_nfornation., as on the log, I believe is inappropriate, 

f the information I seek. (1111/11 



Serial 236 of tl e b2-109090 file, dated 9/29/64, is of interest from its content 

and from added and I believe important notations. I therefore provide an explanation in 

more detail for this part of the appeal. 

The memo was written two days after the release date of the Report. The date the 

first copies reached the FBI is the date the Report went to press, which is pretty fast 

service on a 900-page vo;ume. 

As the mote I've added indicates this copy comes not from the main file but from 

the hylkys, an EBF. 

In its entirety tue memo and its recommendations were approved by the Directer. 
1:1V Off these of most interest to me and a significant historical record.hg: which I have 

I peen no prior reference i he last typed material, that the Files and Communications 

Division "thoroughly" indexed bgth the Report and the subsequent volumes. 

Of course this is an invaluable record and I do request it, e,A  as a new request, tt 42, 119.t I auk you to forward 	r6 as one if you disagree, 	part of the promised die- 

closures by the AMMDepartment and the FBI.Cw14111011 /141444421-0 "44"1"144(  

Once extra copies ef tLe Report were obtained five were provided to this Division. 

Sixteen copies ti here made of the memo. All are accounted for in the distribution noted. 
a ,  

But not until 1972 is there any record of any destruc io They it'is noted that four 
13' copies (were destroyed. The otherfthereforc should exist and I would like copies of them. 

his gets to what I  have asked of the FBI often a search outside t entralrecords for 

important records uen,, 	various Divisions. !ems the FBI's readtion to the Report 
in important, historically important. The purpose of the distribution of the memo and 

the printed copies was to inform and to obtain infermition as well as to prepare for 

what requires other records to exist. 

Aside from the leaking - and the FBI did leak coinciding with the release time of the 

eport, of whg.ch no records have been provided - the preparation of memos and other records 

was right and proper, in some senses necessary. I would regard as necessary any explanation 

the FBI made to the Attorney General, for example of that I regard as) nfnir criticism of 

ethe FLiI by the Commi  ssion. 



A notation relatinz to the destructions on the first page refers to a record not 

provided, from another tildministrative file I believe should be searched and I ask that e cPkwhilh 
it be searched. 	is 66-3206-1119, 

This notation, of more than eight years after creation of the original - record notes 
that the original apFears not to be in Central records bu-Lin another plade not all of 
which can be made out on this copy. If so this confirms my repeated appeal that Central.. 

.LL 
Records searches only are knowingly incomplete and cannot comply with my requests or rut', A, 
Ps= affidavits of compliance in m&j. law Suits. 

There is another partly legible notation indicating an index as of 11/64 on page 1. 
I believe it would be helpful to have an earlier generation copy on which the nota-

tions are legible. They appear to be significant and important. This appears to be a 

remote generation copy of.01 General InvestigatiVe Division copy. If so then the notations /1/0J2,  
added by tiswacitiac= to whom aa7WEOpk copies were sent likewise are important to have 

and understand, including as a guide to still withheld records. 

The second page appears to be of a different copy from its greater clarity. It also 
has 40k different numbe-:-.s stamped on it. 

Serial 6642 of 62-109060, of 1/7/69, also requires some explanation b.cause it is 

in part a self-serving record and in part because it is written in a manner that masks 
actualities and provides a cover for the existing records not 

In context thz;1, does not libdt it to his Division but includes the entire Bureau 
B.i'anigan state- the 10_,I "never investigated Clay Shaw nor did his name come up in the 
course of our investigation." 

ae could get an argument from Attorney General Clark, who told the press what the 
FBI had told him  ion leaving his confirmation hearin-,  that Clay' Shaw and Clay ertrand 

Were one and the same person. I was sought out about this by the Press at the time it 

happened and remember it clearly. The FIJI can, I am certain, provide you with a copy 

Of the Washingtonipast's front-page storydaMed 	"r614(A1144447' 

Loreover, were this not true it is true that the FaI could not have conducted any 
-investigation to identify Clay Bertrand without considering the possibility it was Shaw. 



It was approved that FBI personnel not cover the actual trial proceedings from the 

court room. However, this does not mean that there was no lige person there observing 

and reporting. It is my information that the service was rendeted by the office of the 

United Litates Attorney, who did have an observer present. No records of any kind in. 

any any way relating to this'have been provided from any FBI or Departmental source.) e, 

FBI records indicate that aside from news sources, the published stories, it would 

obtain its information from established sources. No such records have been provided. 

The simplest explanation o. which can think is that the information was filed in a 

different file than the three searched in clew Orleans, Dallas or FBIHQ. 

Dallas, by the way, had a considerable interest in the Shaw trial, especially, 

because the judge ruled thait Dealey Plaza evidence was admissable. I have personal 

knowledge of this because While I had no association with the Shaw part of the case 

and never investigated him I had agreed to be the prosecution's Dealey Plaza expert. 

However, when I learned the nature of the Shaw case for the first time the Sunday before 

tire_ case bean I withdrew, never entered the courtroom and within a few days, before the 

was se4cted, left 14eW Orleans, not to return for several years. 

Once again, FBI coverage or Department coverage of the trial is not improper. 

QUite aside from the propriety if not necessity of learning anything new relating to the 

assassination and beine able to observe demeanor and similar matter it is a fact that • 

Garrison had made a multitude of wild charges against more than the FBI and had - sub— 

poenaed FBI.  personnel. I therefore believe records were created that have not been 

provided, again possibly by filing outside the files reportedly searched. 



Clay Shaw is now an essential part of the assassination history and of the FBI's 

inve:etieetion, wh,ther or not it investigated Shaw. Whether or not the FBI considered him 

as a possible Clay Bertrand the Garrison prosecution and Shaw's trial and acquittal as 

well as Garrison unsuccessful effort to prosecute him further were of-moment to the FBI, 

Although the records provided indicates FBI detachment from the Shaw defense it was not 

that detached from it. I have reported meetings in the field office and I have informed 

you of the retraction relating to Shaw as Bertrand, if it can be called a retraction. 

I believe all recurde relating to Shaw, including but not limited to what was told 

to the Department, particularly the. Attorney General, are a significant part of the , 

historical caeca I believe all should be disclosed now, 

If you regard this as a new request I also ask that you forward it to the FEI.'Put 

if the official promises with regard to disclosure have any meaning I believe this is riot;  

a new request, 

Full disclosure is important to the memory of Clay Shaw also, He was acquitted and 
allayed 

Ile did defeat an effort !c‘eroaccute hi.m for perjury at his trial, (Which just happens to 

'rife an area of continued FBI withholding from the files I've read and from the N.O. files 

aS provided, unequivocally.) 

There is little if nnything of a personal nature about Shaw that i net public knowledge, 

ranging from his homoSexuality to hiu military career to his being at leaeta source for 

bet the F..ij and the CIA. There are published accounts of his performing other serviCes. 

One of his plays made a movie. He was regarded as a man of culture and local distinction. 

Be was also much maligned by Garrison and by others, 
• 

ks I believe I told you my investigations in New Orleans did not include him, When 

I learned of the case Garrison was going to take to court, for ihe first time the Sunday 

before the questioning Of prospective jurors began, I had nothing more to do with the 

matter and left Dew Orleans. I had agreed to be the prosecution' "Dealey Plaza" expert 

but I never enetred the court room and never laid eyes on Shaw. 

This is not of interest to me for my own work but I believe it is an important part of 

the historical case and mould like it to be in the archive I leate and otherwise publi-clie-ovad 



62-109060-6588 is not the only record relating to monitoring my and other 
_./ 

appearances on WAVA and other radio and TV stations. If I have not provided you with 

other copies Ime I can. However, given the age of my PA r quest and the faCt that 

lOng ago i took this matter, in particular and in general, up with the FBI, I believe 

it would be *114-iic right and proper for them to make a Belated diligent search and provide 

the records. 

The Lab is amonE.  the means by which the FBI Aid this and made trancripts. • 

Amon,; the customors for FBI purpose was its Crime 'Abcords, meaning propaganda chief, 

to whom this record was addressed. While his contacts have been careful to keep their 

Word not to disclose the source the workings of the DeLoach operation have been visible 

fOr years. Earlier I referred to the Ilinority Report matter at WTTG as one illustration. 

(I have also ,,provided records reflecting the same operation in the hew York Field Office 

and a similar one in San;Francisc0.) 

This record discloses the keeping of a tape and the possibility of intending use 

Of it. 1 would like copie- of this and other tapes and/or trans ripts, both being 

pertinent to the assassination and PA re(lests. , 

There is a hand notation indicating another relevant record. 

(75)  CC, C.1  Ciew4 rihkr" J pith 	kr-44. ie ftAr at 0(44 4frat A 9 /444-e. 

Vitt/r 4/$44 414 diterill  Add  woe 



frO. 	 ; 

, 	L3octio4 	 th- do; ... Ito L 

Lieduatc, 	 thz.r.t 	Litc:rcuots by the 4'(.4....;tal v. rvice 	the 'JILL 

fcir tho 	;Jell 	 J(, =11 te.:tifif..1.(... to ix.::16re 	reported L.t 

c;reat 1..:11.,th by thu :3onaty 	 v(..! 	thixt 

well 	1 5 yc.,ani have pas:.:0do.  

se- zio 	ason 	 SUch record's. 1 af±4bune soi.ie 02 thillse 

in tlIcso buL:ys arc 

111 Lior.: thari a yeLr and. a hail there,  us bson.no, ac-Lio 1 on those rryf,,,rralse 

(SoL:c) 	 to •:;.14:1:).. 

:y II:cc:C:14a not :I:It'll:11 	 -L is Chi has not been forthright about 

this. 	U-1:1.f.;v,; it 	 acknoti...00.) 	(..o.):Lc., ;.: of intocc:its it ivlso 

not an 1-iou. i)rovision requiring- action u 	re:corral-4; agency 	alter, 

is no 1.-......-d)ohoe on a rofc:ri.al of caassifie,....::,...).terial? 



To Quin 2hea from Harold deisberg JEK'assassination appe
als 3b0/79, 

"Privacy"tiorhistorical cases for newspaper editors who wr
itepa&-4, articles 

1,0swald's visit to the PBI and alleged threats against it 
and an SA 

*viously I have written to ask where the records relating 
to the above-captioned 

14444I1 are. Prom the "previously processed" notations in the Dallas
 files and the 

absence of any index or guide it was impossible to locate a
ny such vecords. 

By accident I 	have located some but not all in the volumi
nous 	not in con- 

secutive Serials. As of now I have not located the 111)I's own 
final report or4  the materials 

it gathe2ed for its internal investigation. I have found man
y of what the F.sI regards" as 

	

OhooNc, 	
Nvo,t ars 

affidavit 	ef a4,--ferences to the resulLs of investigations of the mat
terA  notincluded in 

the statements. 

I attach page one only of 62-109060-7226X. It typifies all 
that is wrong, wattelul 

and entirely unjustifiable in the :r'at's attitude and proce
ssing of these records whiCh are 

so eVbarrassing to it. 

hake any kind of bet. you want: the withheld information is 
the name Johnson and the 

ne,:spaper The Dallas j2imes-Herald. Now this is not an educa
ted gues from a subject expert. 

It is because all is public domain. Thisplearly is in the F
BI files. It is in many if not 

roast of the statements. It is in, very prominently in, the 
8/31/75 issue of that paper,: 

which made ,a big front-page splash. The extensive attention
 iniiudes Johnson's taking the 

entire mat4er up with PBIH4, in a separate box as I resa11.
1144Aunitkft,*44 (61-4W1 IltEIP. 

But were none of this trues  how can these withholdings possibl
y be justified? ,And 

what need could have been served? Given the subject matter
, carefully obscured in this 

self-serving FBI covcf-the-ass paper, how could the withhol
ding be justified under any 

conditions? Is there anything that better fits the descript
ion of the Congress of what can 

no± be withheld? Of course, this is an historical case. Sot
you and through you the 

Department anc perhaps in time the courts will have this view of the FBI's Perfor
mance in 

historical case maximum disclosure. 
aduit Me-vita 

There alSo was apublic 
ti, 
 House hearing on the ms:tter, about 11/75. This also is long 

before tho processing of the records. In fact, one of the re
cords -L hay- found is the 

transcript of Adams' testimony, so the processors did not h
ave to have any other knowledge 

PA/ 

to know this was all public domain. However, theA
statements'Ilve read to now include Afo 

specific references to the extensive press attention. Radio
, TV, the Dallas papers, Time 

Magazine, the wire services - all in the statements taken fro
ill various Pia people. All 4-44 

rowl "Lc those, who perpetrated these withholdings. 

If by chance claim to 7D was made, that also is fraudulent
 obviously. I'm not taking 

time to check the worksheets. 

-Lou will recall that recently I've not how unusual it is t
hat some FBI people were 

sounding off to the press one James .trick Hosty, Jr., in 
particular. He has since 



retired but his blabbing of what is not even good propaganda preceeded his ret
irement., 

it is not often that the FBI tole rates a public attack on. a Congressi
onal committip by 

a Special k;ent and I can't imagine that many Special Agents within days of re
tirement 

have ever done this. Nor can I imagine that Hosty endangered bis retirement
 by doing it. 

Wnat is involved is the suppression by the FBI of an extraordinarY matter for 
almost 

a dozen years. Dozens if not more FBI people of all ranks knew about it and no
t nna said 

a word until, by one of those remarkable coincidences, the retirement of the D
allas SAC 

was safe and secure. Then only Was there a leak to the Dallas Paper less incli
ned to pub-

lid any criticism of the official account of the au assassination. 

It seems that thu only official candidate for assasAni, officially elected to
 that 

Ugii84°"  went to the Dallas FBI office two or three days before the assassination. He 

asked to see Beaty, who was not in. So, without bothering to seal it, he left 
a note or 

letter for Hosty. With it sticking partly out of the envelope the.receptionist
 read it. 

Then the. President vas killed, Hosty head Oswald's name and recognized it as a
 

ease he had, and with what is deeribed as "the memory of an elephant," never once gave 

thonght  to this letter. It turas out that in all the varying accounts the one 
consistency 

is that it was a threert. The more common versions of the threat have to 
do with the 

lbombing of' the Fa office and/or the police headquarters. Naturally the FBI as
sured 

3 the Warrenk;ommission and the country that Oswald had no history indicative of any 

;PndouoY rcip violence. 0,1•4 44 1144.1 
'ha et4sigA, o,s1,444, tow:frt. 41" ialsowlf 4414  

it 

Even viklen Hosty was rushed .over to interview Oswald, he claims, this note "never 

altered my mind." 

That this was wide/yAand apirehensively known throughout the entire Dallas Field 
.441./ciap0,4( 

Tice is clear in the lomimmentsm I's° read. It was known on high lever in FBIHq
. 

There is more. Like Hosty's complaint prior to the leak to the paper. H comp
laint 

was made in person to Dir,,ctor Kelley, who then made some inquiry no records of which 

I've yet seen. (What u.oe3 this do to any 7D cloim? BIA I think you need no more. (There 

at other 7D apiakclaiaymitten on some of t 	pLges I've read.) 

Until Watergate I never believe that any number of Americans could conspire an
d not 

one of them let a word out. Tbis was years before Watergate. And oddly enough the Commission 

was supposedly investigating a report of Omialdi s having an FBI connection, wh
ich the FBI 

and its Director assured the Comois,don was false. Only several of the SAs whose statements 

I've just read state they understood Oswald was a source or informant. So it i
s only 

natural thatelephantine memories should fail and that none of these people wo
uld think 

of providing any information to what after all was only u Presidential Commiss
ion. Or to 

the FBI's own inspectors, one of vilMas assigned to Dallas immediately. 

the C 	' In this coil/motion you might f nd he content o f he onmis„,ion s 11/22/64 executive 
Al 

.session trahscript,the one they decided to dw-troy. it is in Post Hortem. 



In fairness to the FBI I must tell you that two witnesses informed the Commission 

about Oswald's visit to the L&O and of his leaving a note there. So the Commission did 

know and it had ultimate responsibility. (jars nit 0f w di( y- ,i41)) P I. 
However, as you now know from the earlier attachments and as I knew all along the 

FBI did have the Commission's testimony and did go over it carefully, in FBIHQ as in the 

FOs. So the FBI also knew, aside from all the silent employees never censored for their 

silence, that Hosty had received a note from Oswald and that Oswald had been to the DFO. 

Unless records are with/161d the FBI made no record of this matter at the time it 

went over the Commission's transcripts or at any time prior to the leak to the DallAn 

paper. Quite exceptional, I think. I therefore assume there s withholding, perhaps by 

storage in other files, and appeal the withholding. (One of my earlier requests inCludes 

thip kind of information.) 
1 



To ;ruin Shea from Harold Weisberg  JFK assassination records appeals 3/30/79 
hisuse of FOIL to withhold what was not withheld before POIA; Mo law enforcement 

The caption should remind you of a number of additions to my appeals  in which I ' 

provided proof over and over again that the FBI is now misusing the Act tO withhol 

information that was not withheid prior, to the Act. The published 26 volumes of the 

Warren gommission and its available records, stored in the National Archives, 

examples. 
• . 

Recently I have given you copies of worksheets reflecting the identical 

plus the FBI's awareness of it. 
Attached are the first four cover pages of one of the records covered by  ►  

worksheets, FBIHQ 105-62555, Serial 456. 
In particular I direct your attention to the penultimate Paragraph on Page. 

There, as of 12/10/63 or a decade and a half ago, it is stated by the FBI that 

due to the gravity lof this matter and the fact that President LYNDON B. JOENSON 
reque,,ted the F31$ conduct investigation and the Governor of the State of Texas 
was also wounded at the time the Presidentwas-ssasSihated, it is felt that the 
sources can be revealed without embarrassment in anticipation of possible diesemi-
nation of this report. 

art i - 14/ Despite this those ]ends of sources 1.may now peen- withheld although contemporan4ously 
• they were not withheld. I've marked a few illustrations in orange crayon. 

The first such marking, at the top of page CI  relates to the absence of law enforce-

t purpose, a matter I recall writinc;  about. recently. Here there is reference to the faa* 

that the case was originally regarded as AFO. I take it this means aseasUlting 

ederal officer. (The Prcildimt"1144  MrS' /WI ihr14144011  144 414"44 
FBIHQ records are explicit in stating  that the statute was inapplicable. I believe 

this is included in the DeLoach memo on the Director's eonference with William Manchester 

which I sent you recently. 

and all others like thcm. 

itnImo641141 
However, the FBI haul. to have some cover for 	a purely local criminal case. 

The Director himself placed the time of seizure at 1:10 p.m. It was not until 7:25 that 
night that the new President phoned the Director and asked for a Presidential investiga-
tion. As the Director testified to the Warren Commission, that lacked any law enforcement 

purpose. 

ft being  clear that there was no law enforEement purpose thosaFOIA exemptions 
requiring  a law enforcement purpose are not properly claimed with .-gard to these records 

A 



To Quin Shea from rold Weisberg JFE assassination appeals 3/30/79 •
"National Security" claims 

inclosed ere 	samples of a number of instances of "national,security" 

claims being made for evidence in the JMC assassination investigations ilimmumaar 
coop,"9ational security"6as claimed for wanonymous letteigamiwo. 

• Becauae of the withholding 1,t is not possible to be certain that the claima,,-„,  

are unjUstified* However, theY ao appear to be inapporpriate, given the subject 

matter, the nre pretensions rk-Viatilag to its investigations and the Attorney 'leneralts 

• historical case determination., 	 - . 

I regard this ?lierrtioulamly true of the very first evidenop and the obli 

in the 11/23/63 record.it  t.ehis vaartho day, after the assassination, •

• The name Cadigan is writt40.-An the copy, believe he was a questioned d.oeuments 
expert. Jevons was head of what-A.7as 11#11n as the pitsrsi00 branch of the Lab. 

1.44 rte 
p#44, Az. J#44,;44- 

• 



To Quin Shea from nerold 'deisberg Jlok assassination r4Mords ap)eals 3/30/79 
asuse of 11xemption (b)(7)(e) 

While I have come to understand that to tic FBI neithv Abts of Congress nor 
0frit-et 	 vod 1141.0) 

court decisions mean anything immiairgeta-hu 	eenTItms ruse of the claim to a 
--. secret method I provide a copy of Dallas "Oswald" record 100-10461— 0501 from 

Section 72. 

this case it is also stupid 'A:or there.. could be no Secrecy from what else is 
disclosed. 

Because I do not regard the FBI as stupid I regard this as its harassment and 
of 

more of its contriving false statistics to deceive and mislead the Congress while 
making unnecessary work to deter all ROT& compliance. 

While the name feel oes not trigPer certain recollection after more than a 
decade it reminds me of name of ajOetrpit area vothan who was suppobed to have taken WV  

fh    

notion Iv..ctures -1: tlte tir.c6f the assassination• 

My interest more than a decade ago was in the photographs the FBI Managed to avoid, 
an area in which it has established diligence. 

I presume there arc many women named neck in the iJetroit area. 
But I do not prceume thtthere Was need or right,to withhold in this record under 

claim to Exemption ep 

lr 
Tn 



More "national security" withholding. 

The withholding under national security claim for the total, contents, even the subject 
LI  fa  hro /.5 wifi4iiii- This "414, 

of the attached page, is so total I cannot provide 41.03tionciuMat appears to have 

come from one of the FBIHQ records bat it could have been provided in the Kingcase and 
LAG2-1DcfPG0 

despite the added notation be 	in the JFK files. 

I believe there must be some reasonably segregable content and appeal its denial* 

From the internal evidence this record was not classified until,long after my 

initial requests and after several FBI eTaminAtions of the entire assassination. file, 

This is to say that the lack of classification cannot be attributed to a general failure 

of the FBI to claesifi its classified or allegelY classified records.t2*i 144( 	4.iek 

t • 



Garrison and what the attorney general was told by the FBI: 

r4212#40015,61atilia` 

89-69- 3137, 3140 and 3141, attached; 62-109060- 5374, not attached. 

/F9'>42-n' 
The lengthy rpt;rgv

2
as  of 	124pp but actually of 130 in all, of which 22 

are withheld, is the PBIHQ file above. It is not in the N.O. records provided. ;t is a 

record of separate historical importance in terms of Garrison and the functioaLNK of the 
/31. 

FBI when faced with the AG' s request/While it has historical importance as it exists 

what also is important is the existing in4mation the FBI had and has not disclosed to 

or to the AG himself, whether or not FBIHQ had the information. 
retowthio 

il'  • kt  Theataiatent from FBI interviews not in the New. Orleans files A  

Dean Andrews and Laytontrartens and others, I think Bringuier and .Quirogalgong 

Some of the information under the Houma raid heading was not provided. 
i' 1k 1744 r 	 rityy* 111,4 	is 

ere are ewer but still unnecessary and unjustified withholangs ,.46010000k 

time I'll include a. couple of samples. These withholdings are of information disPlosed 

the: FBI itseif and of the public domain. One I believe I've addressed earlier related to 

the source on Vernon Bundy. Another withholds the name of John "The Baptist" Cannier,' a 

ell-known burglar and a story all over the newspapers includingtofirovided by the 

Under the Cuban "Training Camps" (pp. 96 ff) the FBI omits its own reported part in. 

a'7/31/63 raid on one, its own investigations, including of Ricardo-Davis' camp-and those 

involved in it and information, not secret for years, that it obtained from other police. 

In Selection from what was not provided, records relating to what 4Zgh AYnesworth 

provided, the FBI withholds the name of Jim Pheigl:t of, that, from the FBI's own 

i  files, was extensively pu 	began with Phelan's important Saturday Evening P9st  gnt:  

article and the extensive ancillarY treatment ,mild extended to Ebelants open part in the c?  

Shaw defense. 

Omitted in the report and from the N.O. records provided is tbe 	own "MAY 

Bertrand" investigation, to  which I've made earlier reference.. Ditto for its investigatio4 

of the 544 Campi Street address, which Oswald usede4414  a- 

The withholdings illustrate the FBI's concept that FOIL is a withholding statute 
from  

in general are of information that is not properiyi;Fjrieessity withheld, 



Throughout this rPiPort what the FBI arbitrarily and capriciously withholds elsewhere 

is not withheld, such information as the complete identifications of police and pro-

secutorial and other officials of various ranks and positions, aside from the Garrisoa 

,people. Until FOIA such information was not withheld. Once the FBI spotted the possibility 

of misuse of FOIL it sieZed upon it to make spurious claims  to need, to withhold, aOd.hamaas 

and to burden the courts while inflating everyones costs. But in this report the is4orma.- 
0 

tion was not withheld and the 1papers have held no accounts of cftlimAtous consequsocogo I 

will find examples under. the Houma raid find elsewhere 

103) 

	

	In the same Section but not part of the report is Serial 5355, attached. When the 

FBI had political motive, getting licks in against Garrison, it did not withhold this 

rivate source and there were no dire results. This also is the kind of information 

ex within my experience witb1 d until the FBI wanted to misuse FOIA. It has aAvays 

known that such persons 	as the heads of private security organizations always 

cooperated with the FBI. But the FBI, arbitrarily and capriciously, has with some 001^ 

sistency and persistencp made spurious (b)(7)(C)  and (D) clgime  to withhold this 

of information.4344 A41441GdW4%. 

With regard to its alleged concern for privacy I call your attention to the AO 

adied by the Domestic Intelligence Division. It not only identifies Ferris as a,  

sexual, which amounts to a defamation of all homosexuAlg, but it also identifies-bath 

of his companions as homosexuals. At least one either is not homosexual or is alsoliebero 

sexdal. Alvin Beauboeuf was married years ago, as I recall by 1967 or 1968. I have no 

fecollection about the other, Melvin Coffey. But if the FBI can disclose this withqut 

allomjng  privacy, what can it legitimately withhold in an hiSiOricsl  case on PrivaqY claim? 
dr. 

With regard to Gordon ,Novel, who takeflp much space in this report, there are repeated 

references to his being a source to regular FBI contact with him not lteited to the NO FO. 

I believe there is reference to reports not provided by NO FO. I have appealed some of the 

104) withholdings relating to him. I told you he claimed to have had ;CIA connection,._ The attached, 

page from this section repeats that and refers to the litigatioh in which I said so.much 



became public knowledge. It is interesting tat when the alleged Garrison record of 
psychiatric problems while in military service, which followed his brief period as 
an FBI SA)1 Was leaked, it was done through Novel's lawyer. Obviously these are confi- 
dential records and were available from some official who could tap the St. tiouis GSA 
files. There was an immediate announcement that the Government would investigate, itself. 
I have seen no report of this self-investigation of the leak, through Novel, who was 
fighting being called before the grand jury, as this record shows, and was involved in 
a large civil suit. 

(105- 	fn connection with my appeal relating to the Novel tapes I attach from the same Sectium 106) 
Serial 5366 and the related LHM of 6/9/67. You will see the disclosure of sources, 
name and address and among 'other information for which claim to exemption if frequentIY 
made a list of those taped by Novel. These include the then Governor and close assistants 
and associates, a udgs, the one who sat on the Shaw case, and police of varying rankao 
(If I am not mistaken these and other similar records plus the tapes themselves and the 
records with them constitute proof of illegal 400111110 acts h The FBI placed no 4'1141-- Ak Cod* 	fkki 
barges and the Department did not prosecute.; This I take it is standard practise for those 

have Ala connection with the FBI or CIA.) 

Not relating to this report or those mentioned in it but related to other unjustified 
107),. withholdings from New Orleans record is the attached inventory page identified by a copy 

of the cover of that volume. Item 415 verifies what I told you in an appeal above, that ,..7°5%)  the identification of the printewas known and public and that the name Osborne Was used 
in having the printing done. (Osborne is the name of a Tho ey friend.) 

keti/or Sat/. imimmommom■ Item 421,, which reports Oswald's special  i  zed radar 	* with w 	
\ /44 his security classifieati 	he FBI managed to avid in reporting‘Wexamination of fkc 

4r6272natil Oswald's military reco , 	has managed not to provide the records of thisispecialized 
training either in the Dallas or Now Orleans records or those Vie examined from PRIN 
files or the Warren Commission records. I assume the FBI obtained them and appeal the 
denial. Oswald had a high security clearnace. No I record I've seen mentions this. 

For your information and addressing possible motive for withholding: the records 



provided to the Warren Commi  ssion and published by it reflect that Oswald had only- a 

Confidential clear e jupon completion of his earlier and initial • specialized trai44!.....a3 
Jacksonville. The end of 1966 I received information that Oswald in fact had Top Secret - 
and Crypto clearances, remarkable for an alleged "red" who received Russian and alleflegY 
subversive literature openly and also was studying Russian. I immediately confirwed that 
he had to have had at least Secret clearance, the word of his then. 0010148131.01144 

superior in the 	es. a Lieutenant Malloy= the FRZ found and interviewed. 4 Act ,,. 

recall that, or if, the FBI reports I've seen inolude this.) Since than I have obtained, 
not from the FBI, proof that Oswald .did have to have Top Secret ,clearance at the 400'4 
which is what I  published in 1967 After whiCh the military file. On the JEK ase000490Post 
as destroyed. So for both 'reasohs, 'the clears** and the destruCtioc,  I regard thq 140. 

AaLolding oN;174,(fiSesler Field rsoords as quite important and appeal it and any maiata14., 

41/aboidings* 

Related to my earlier aPPeals regarding Bring:flier and Pena I attach a page frog. 64— 

109060 Section 135 from which the last two lines are withhold without noting of the;  abmits 
SeMPtions C n i lathholdiag. I appeal it The records of all these pea se are 
Publiq'ailey" Reily;4  SanWawa:is PTO 1-1  Santana) 



Serial 4199 EBF is a multi-part bulky of the 62-109060 file. In Part 3 there is 
reference to photographs I do not recall seeing and am certain. I did not see at the 
Archives when I asked to examine that photo file years ago. Attached for identification 
is the August 7, 1964 letter to the Commission. 

In more than a year my appeal relating to all the ihotographs has not been acted 
upon. The FBI did not make the required appointment for me before I appealed so I could 
arrange to examine the photographs. I therefore have had no opportunity to examine 
any of the photographs other than those I saw at the Archives or the few that have been 
provided. 

With regard to these,,which the FBI does not identify as to time or place or what 
they include, I would appreciate xeroxes. I do not want to ask for Color prints until I 
see if the photographs have research or historical values. 

in the course of /*viewing records recently I learned what I believe had been kept 
secret relating to slides made from the Zapruder motion picture. It was known that fe 
magazine made 35 mm. slide for the Commission, and the Commission's record shows no more. 
However, Life, also provided the FBI with a set, made from the original film, which means 
they are the clearest possible photographs of the assassination and thas'quite valuable. 

I would like this part of my appeal acted upon because of the value and clarity 
of these stills. (The printed versions show printing screen on magnification and are 
black-and-white copies made by the FBI.) While I would prefer color prints if the,. FBI 
can provide them good copies of the slides will be acceptable substitutes. 

I have an adequate print of the,entire movie and thus do not ask for it. 
I will not reproduce these photographs (as I could from my movie if I desired). I 

have printed selected frames from the Commission's printed copies without protest from 
Zapruder, who was then alive, any of his 

Wig
,of Life, which has surrendered its rights. 

(Exhibit 885, Volume 18.) 

II do want the pictures to include the material between the sprocket holes, which is 
not included in the original FBI copy, made from a copy made in 


